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00:02:02.342 --> 00:02:05.323 

Otwieram XII zwyczajną sesję Rady Miejskiej w 

Sulechowie IX kadencji. 

 

00:02:06.781 --> 00:02:10.053 

Witam na dzisiejszej sesji Burmistrza Sulechowa - 

Pana Wojciecha Sołtysa. 

 

00:02:10.512 --> 00:02:11.591 

- Dzień dobry. 

 

00:02:11.744 --> 00:02:14.485 

Zastępcę burmistrza - Pana Wojciecha Szefnera. 

 

00:02:14.525 --> 00:02:17.967 

- Dzień dobry. 

 

00:02:17.987 --> 00:02:21.309 

- Sekretarza Gminy Sulechów - Panią Magdalenę 

Klucznik. 

 

00:02:21.349 --> 00:02:23.690 

- Dzień dobry. 

 

00:02:23.710 --> 00:02:27.132 

- Skarbnika... Nie ma. 

 

00:02:27.172 --> 00:02:30.674 

Zastępcę skarbnika - Panią Małgorzatę Wodejko. 

- Dzień dobry. 

 

00:02:32.293 --> 00:02:37.137 

- Sołtysów sołectw gminy Sulechów, kierowników 

wydziałów Urzędu 

 

00:02:37.177 --> 00:02:42.681 

Miejskiego, obsługę prawną i kierowników 

jednostek organizacyjnych. 

 

00:02:42.721 --> 00:02:45.483 

Serdecznie witam mieszkańców gminy Sulechów 

oraz wszystkich Państwa 

 

00:02:45.503 --> 00:02:49.326 

obecnych na dzisiejszej sesji. 

 

00:02:49.366 --> 00:02:52.628 

Szanowni Państwo informuję, że sesja jest 

transmitowana, 

 

00:02:52.668 --> 00:02:53.909 

nagrywana i publikowana. 

 

00:03:00.859 --> 00:03:03.260 

Wysoka Rado, stwierdzam na podstawie 

sprawdzenia w sposób 

 

00:03:03.300 --> 00:03:08.183 

elektroniczny kworum, że na ustawowy stan 

wynoszący 21 radnych 

 

00:03:08.223 --> 00:03:10.344 

na dzisiejszej sesji obecnych jest 16 radnych. 

 

00:03:10.365 --> 00:03:13.726 

W związku z tym stwierdzam, że obrady XII sesji IX 

kadencji Rady 

 

00:03:13.746 --> 00:03:18.689 

Miejskiej w Sulechowie są prawomocne do 

podejmowania uchwał. 

 

00:03:18.729 --> 00:03:20.350 

Porządek obrad wszyscy radni otrzymali, 

 

00:03:20.390 --> 00:03:21.891 

a więc nie będę odczytywać porządku. 

 

00:03:21.931 --> 00:03:25.333 

Czy do proponowanego porządku ktoś z Państwa 

radnych lub Pan 

 

00:03:25.373 --> 00:03:26.714 

burmistrz zgłasza jakieś propozycje? 

 

00:03:28.604 --> 00:03:33.890 

I tutaj mamy 2 propozycje, może według numeracji 

na początek ja. 

 

00:03:33.950 --> 00:03:37.674 

Szanowni Państwo, chciałbym do porządku obrad 

zgłosić druk nr 

 

00:03:37.734 --> 00:03:43.941 

15/2025 - Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działania 

 

00:03:43.961 --> 00:03:47.445 

na działanie dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 im. 

 

00:03:47.465 --> 00:03:50.587 

gen. Józefa Bema w Sulechowie to jest Uchwała, 

 

00:03:50.627 --> 00:03:55.330 

która wpłynęła do mnie z Komisji Skarg Wniosków i 

Petycji. 
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00:03:55.370 --> 00:03:56.731 

Panie burmistrzu bardzo proszę. 

 

00:03:58.752 --> 00:03:59.993 

- Panie przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:04:00.053 --> 00:04:08.058 

ja chciałbym do porządku sesji zgłosić druk 16/2025 

w sprawie opinii 

 

00:04:08.078 --> 00:04:11.200 

dotyczącej objęcia przez gminę Sulechów udziałów 

w Sulechowskim 

 

00:04:11.240 --> 00:04:15.343 

Przedsiębiorstwie Komunalnym SuPeKom spółka z 

siedzibą w Sulechowie. 

 

00:04:16.613 --> 00:04:19.374 

- Dziękuję. Czy ktoś jeszcze z Państwa radnych 

chciałby zgłosić jakieś 

 

00:04:19.414 --> 00:04:20.495 

propozycje? Nie widzę. 

 

00:04:20.515 --> 00:04:21.635 

Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

00:04:21.675 --> 00:04:24.856 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:04:24.876 --> 00:04:29.138 

Wprowadzenie do porządku uchwały dotyczącej 

rozpatrzenia skargi 

 

00:04:29.198 --> 00:04:31.279 

w punkcie 7, podpunkt 15. 

 

00:04:31.319 --> 00:04:34.100 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:04:43.806 --> 00:04:51.028 

Panie Wiesławie jak nie działa, to trzeba kliknąć 

głosowanie. 

 

00:04:51.068 --> 00:04:54.328 

Za 16 radnych, stwierdzam, że uchwała została przez 

Państwa radnych 

 

00:04:54.348 --> 00:04:56.269 

wprowadzona do porządku obrad. 

 

00:05:01.810 --> 00:05:03.570 

Będziemy czekać. 

 

00:05:03.630 --> 00:05:05.951 

Już jest może głosować. 

 

00:05:06.031 --> 00:05:22.741 

Mamy 17 radnych. 17, tak? 

 

00:05:22.761 --> 00:05:24.602 

Druga zmiana do porządku obrad. 

 

00:05:24.622 --> 00:05:28.084 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich 

 

00:05:28.124 --> 00:05:33.987 

urządzeniach - Wprowadzenie do porządku obrad 

uchwały druk nr 16/2025. 

 

00:05:34.007 --> 00:05:35.949 

To jest uchwała dotycząca udziału w SuPeKomie. 

 

00:05:37.550 --> 00:05:42.112 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:05:44.414 --> 00:05:48.411 

Bardzo dobrze. 

 

00:05:48.491 --> 00:05:51.212 

Za 17 radnych, stwierdzam, że uchwała 

wprowadzona została do porządku 

 

00:05:51.252 --> 00:05:53.173 

obrad jednogłośnie. 

 

00:05:53.213 --> 00:05:55.213 

Nie było więcej zmian w porządku obrad. 

 

00:05:55.233 --> 00:05:56.413 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:05:56.473 --> 00:05:59.014 

Punkt 3 - Informacja Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Sulechowie 

 

00:05:59.054 --> 00:06:01.735 

o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
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00:06:01.775 --> 00:06:04.836 

Tradycyjnie taką informację państwo radni dostali 

drogą 

 

00:06:04.936 --> 00:06:08.957 

elektroniczną. Została udostępniona w mediach 

społecznościowych. 

 

00:06:09.017 --> 00:06:11.158 

Czy ktoś z Państwa radnych miałby jakieś pytania? 

 

00:06:11.198 --> 00:06:12.638 

Bardzo proszę, Pan radny Jacek Światły. 

 

00:06:15.310 --> 00:06:16.450 

- Dziękuję Panie przewodniczący. 

 

00:06:16.490 --> 00:06:19.891 

Chciałbym tylko zauważyć, że w tym sprawozdaniu 

brakuje informacji 

 

00:06:19.931 --> 00:06:24.893 

o tym, że wpłynął wniosek w miesiącu grudniu 

między sesją a tym klubu 

 

00:06:24.953 --> 00:06:29.814 

odnośnie zmiany, że tak powiem, zagospodarowania 

przestrzennego. 

 

00:06:29.914 --> 00:06:31.714 

Chciałbym, żeby tam było to uzupełnione. 

 

00:06:31.754 --> 00:06:33.335 

Między innymi jeżeli można też uzupełnić, 

 

00:06:33.355 --> 00:06:36.696 

dlaczego nie spłynęła informacja zwrotna ze strony 

burmistrza. 

 

00:06:36.736 --> 00:06:38.196 

Dziękuję. 

 

00:06:38.296 --> 00:06:40.257 

- Dziękuję Panie Bartku, bo to akurat część, 

 

00:06:41.297 --> 00:06:44.766 

którą przygotowuje Pan Bartek, czyli pisma. 

 

00:06:44.806 --> 00:06:46.190 

Uzupełnimy to oczywiście. 

 

00:06:46.210 --> 00:06:48.195 

Jeżeli tego nie było, ja przyznam się, 

 

00:06:49.378 --> 00:06:50.898 

przeoczyłem to. 

 

00:06:50.918 --> 00:06:54.581 

Czy ktoś jeszcze z Państwa radnych ma pytania do 

sprawozdania? 

 

00:06:54.621 --> 00:06:56.563 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do kolejnego 

punktu. 

 

00:06:56.643 --> 00:06:59.085 

Punkt 4 - Informacja przewodniczących komisji Rady 

Miejskiej 

 

00:06:59.105 --> 00:07:02.148 

w Sulechowie z prac komisji w okresie 

międzysesyjnym. 

 

00:07:02.208 --> 00:07:04.590 

I znowuż oczywiście takie sprawozdanie, 

 

00:07:04.610 --> 00:07:07.272 

taki protokół z posiedzenia wspólnego państwo 

radni mają tutaj 

 

00:07:07.312 --> 00:07:11.395 

załączonego, załączony nie będziemy go oczywiście 

odczytywać. 

 

00:07:11.415 --> 00:07:15.198 

Czy ktoś z Państwa radnych ma pytania do 

sprawozdania 

 

00:07:15.238 --> 00:07:19.122 

przewodniczących komisji z prac w okresie 

międzysesyjnym? 

 

00:07:20.263 --> 00:07:22.827 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do punktu 5 - 

Sprawozdanie 

 

00:07:22.867 --> 00:07:25.391 

z działalności Burmistrza Sulechowa w okresie 

międzysesyjnym. 

 

00:07:25.411 --> 00:07:26.473 

Bardzo proszę Panie burmistrzu. 

 

00:07:29.181 --> 00:07:30.442 

- Panie przewodniczący Wysoka Rado, 
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00:07:30.482 --> 00:07:34.507 

szanowni Państwo, ja również tradycyjnie w formie 

elektronicznej 

 

00:07:34.547 --> 00:07:37.991 

przekazałem Państwu sprawozdanie z okresu 

międzysesyjnego, 

 

00:07:38.011 --> 00:07:43.276 

natomiast chciałbym zwrócić uwagę na jeden jego 

element. 

 

00:07:43.316 --> 00:07:47.761 

W ostatni piątek podpisaliśmy pierwszy akt 

notarialny z Uniwersytetem 

 

00:07:47.801 --> 00:07:50.985 

Zielonogórskim dotyczący przejęcia obiektów w 

Kalsku. 

 

00:07:51.685 --> 00:07:53.887 

Jest to akt dotyczący tych obiektów, 

 

00:07:53.907 --> 00:07:58.470 

które są niewybudowane, niewykończone. 

 

00:07:58.530 --> 00:08:02.934 

Natomiast jeśli chodzi o ten akt dotyczący budynku 

ukończonego, 

 

00:08:02.954 --> 00:08:07.857 

w miesiącu styczniu spodziewamy się zawarcia 

umowy, 

 

00:08:07.897 --> 00:08:10.719 

czy właściwie aktu wstępnego. 

 

00:08:11.960 --> 00:08:17.208 

Dopiero po tym kiedy trafi on do KZN i pozytywnie, 

 

00:08:17.248 --> 00:08:21.014 

zakładam oczywiście, będzie zaopiniowany 

zawrzemy stosowny akt 

 

00:08:21.054 --> 00:08:26.082 

właściwy akt notarialny na przejęcie tego budynku 

głównego już 

 

00:08:26.102 --> 00:08:28.036 

wybudowanego. 

 

00:08:28.076 --> 00:08:31.218 

Ponieważ Państwo pytaliście też ostatnio o to, 

 

00:08:31.359 --> 00:08:37.663 

to chciałem w sposób szczególny zasygnalizować 

właśnie tą część 

 

00:08:37.703 --> 00:08:39.104 

i jeszcze taka informacja dodatkowa. 

 

00:08:39.124 --> 00:08:41.886 

Jak Państwo wiecie jesteśmy w trakcie wdrażania 

zmiany w strefie 

 

00:08:41.946 --> 00:08:44.127 

parkowania. 

 

00:08:44.167 --> 00:08:45.969 

Informacja powiedzmy dzisiaj rano jest taka, 

 

00:08:46.029 --> 00:08:51.432 

że 300 zegarów, ponad 300 tych kart zostało już 

odebranych przez 

 

00:08:51.513 --> 00:08:55.896 

mieszkańców i te osoby, które są uprawnione do 

korzystania. Dziękuję bardzo. 

 

00:08:56.856 --> 00:08:57.978 

- Dziękuję. Są pytania? 

 

00:08:57.998 --> 00:09:00.200 

Bardzo proszę, Pan radny Piotr Miszkiewicz. 

 

00:09:00.260 --> 00:09:02.302 

- Dziękuję Panie przewodniczący, Panie 

przewodniczący, 

 

00:09:02.342 --> 00:09:07.988 

Panie burmistrzu, Wysoka Rado, pytanie dotyczące 

punktu 3 w dziale 

 

00:09:08.028 --> 00:09:09.850 

2 - Zamówienia publiczne. 

 

00:09:09.890 --> 00:09:13.954 

Pojazd typu pick-up na potrzeby zarządzania 

kryzysowego. 

 

00:09:14.014 --> 00:09:15.415 

Moje pytanie jest tylko techniczne. 

 

00:09:15.475 --> 00:09:18.318 

Czy ten pojazd przejdzie również pod zarządzanie 

CUW-u, 
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00:09:19.840 --> 00:09:22.062 

czy jak to jest planowane? 

 

00:09:22.102 --> 00:09:25.185 

I do Wysokiej Rady, i do wszystkich mieszkańców 

warto zwrócić 

 

00:09:26.487 --> 00:09:31.972 

na dział 8 - statystyka jeśli chodzi o sprawozdanie 

Urzędu Stanu 

 

00:09:31.992 --> 00:09:34.935 

Cywilnego. 

 

00:09:34.955 --> 00:09:40.961 

Dokładnie, w 2023 ilość zgonów względem urodzeń 

jest w mojej ocenie 

 

00:09:40.981 --> 00:09:43.004 

przerażająca. 

 

00:09:43.024 --> 00:09:45.306 

Także jeśli mówimy o naszym mieście, 

 

00:09:45.346 --> 00:09:49.251 

które się kurczy, to naprawdę powinniśmy jednak 

pochylić się nad tym 

 

00:09:49.311 --> 00:09:52.515 

tematem, jak naszym mieszkańcom pomóc. 

 

00:09:54.777 --> 00:09:56.960 

- Pan radny Piotr Miszkiewicz mnie trochę 

wyprzedził, 

 

00:09:57.000 --> 00:10:01.785 

bo chciałem podsumowując sprawozdanie Pana 

burmistrza wspomnieć 

 

00:10:01.845 --> 00:10:10.491 

o tym, że szanowni Państwo może trochę tak 

wyjaśniając ale ta 

 

00:10:10.511 --> 00:10:13.072 

statystyka naprawdę nie ma się z czego cieszyć. 

 

00:10:13.152 --> 00:10:20.177 

W 2024 roku jak w sprawozdaniu burmistrza jest 

napisane mamy 144 urodzenia 

 

00:10:20.377 --> 00:10:26.361 

i 299 zgonów, czyli ujemny przyrost naturalny na 

poziomie około 150 osób. 

 

00:10:26.381 --> 00:10:30.964 

To sobie policzcie, kiedy będzie poniżej 20 000 i 

radnych będzie 15 

 

00:10:31.084 --> 00:10:32.165 

a nie 21. 

 

00:10:32.165 --> 00:10:34.006 

Więc zróbmy coś, żeby nas tak mało nie było. 

 

00:10:34.810 --> 00:10:39.594 

Nie tylko mówię, nie tylko mówię o tym naturalnym 

przyroście, 

 

00:10:39.654 --> 00:10:42.657 

ale pamiętajcie, że możemy sobie na to jakoś 

oddziaływać również 

 

00:10:42.697 --> 00:10:48.782 

przez przyciąganie tutaj mieszkańców z otoczenia 

zewnętrznego. 

 

00:10:48.822 --> 00:10:50.283 

Naturalnego przyrostu nie zmienimy, 

 

00:10:50.323 --> 00:10:52.966 

natomiast myślę, że migracje wewnętrzne, 

 

00:10:53.026 --> 00:10:55.448 

ale też na przykład sięganie po Polaków z zagranicy. 

 

00:10:56.710 --> 00:10:59.432 

Pamiętacie, że mamy taką uchwałę, która będzie 

chyba w tym roku, 

 

00:10:59.472 --> 00:11:01.994 

Panie burmistrzu, zrealizowana, bo uda się jakąś 

rodzinę w tym roku 

 

00:11:02.034 --> 00:11:04.175 

przyjąć. Mamy to mieszkanie zakupione. 

 

00:11:04.215 --> 00:11:06.817 

Może trzeba tych mieszkań kupować więcej, 

 

00:11:06.837 --> 00:11:09.099 

skoro wojewoda nam finansuje w całości, 

 

00:11:09.119 --> 00:11:13.121 



Załącznik do protokołu 
nr ORG.0002.1.2025 z dnia 21 stycznia 2025 r. 

Strona 6 z 38 
 

w 100% takie mieszkanie i przyjmować tych Polaków 

gdzieś tam ze wschodu. 

 

00:11:13.141 --> 00:11:16.684 

Niech oni tu przyjdą. Może przynajmniej nie będzie 

tak źle jak jest, 

 

00:11:18.085 --> 00:11:19.205 

jak się zapowiada. 

 

00:11:19.225 --> 00:11:20.887 

Panie burmistrzu, było pytanie odnośnie 

samochodu. 

 

00:11:20.907 --> 00:11:23.725 

Bardzo proszę. 

 

00:11:23.785 --> 00:11:26.769 

To zanim o samochodzie, to ja też sobie pozwolę w 

takim razie odnieść 

 

00:11:26.789 --> 00:11:31.395 

do tego fragmentu Panie Piotrze, żeby to nie 

wyglądało tak 

 

00:11:31.555 --> 00:11:34.499 

negatywnie, bo rzeczywiście szanowni Państwo, 

 

00:11:34.519 --> 00:11:40.279 

kiedy zestawimy urodzenia i zgony nie tylko w tym 

ostatnim roku, 

 

00:11:40.299 --> 00:11:41.920 

ale też już mówiliśmy o tym wielokrotnie, 

 

00:11:42.861 --> 00:11:45.343 

no to niestety jest coraz mniej urodzeń. 

 

00:11:45.423 --> 00:11:50.946 

Ale jeśli Państwo spojrzycie na to troszkę szerzej i 

wyczytacie 

 

00:11:51.006 --> 00:11:55.069 

generalnie to zmniejszenie, to się okaże, 

 

00:11:55.149 --> 00:11:57.951 

że mieszkańców, oczywiście liczymy zawsze tych, 

 

00:11:57.991 --> 00:12:03.294 

którzy są na stałe i na tymczasowo, no bo liczymy 

całość na terenie 

 

00:12:03.314 --> 00:12:10.142 

gminy, to się okazuje, że różnica rok do roku jest 42 

osoby mniej, 

 

00:12:10.182 --> 00:12:12.926 

co oznacza, że tak naprawdę przybywa nam osób z 

zewnątrz. 

 

00:12:14.972 --> 00:12:18.533 

I to jest jak gdyby pozytywny element, 

 

00:12:18.553 --> 00:12:22.473 

gdyby do tego doszła ta dzietność, od której 

rozpoczęła się ta 

 

00:12:22.513 --> 00:12:25.514 

dyskusja, no to mogłoby być całkiem, 

 

00:12:25.574 --> 00:12:30.335 

całkiem dobrze Szanowni Państwo i to może 

właściwie tyle jeśli chodzi 

 

00:12:30.375 --> 00:12:32.915 

o te urodzenia. Natomiast jeśli chodzi o samochód 

Panie Piotrze, 

 

00:12:32.935 --> 00:12:35.376 

my wcześniej już sygnalizowaliśmy, to jest auto, 

 

00:12:35.396 --> 00:12:37.876 

które będzie wprost w zarządzaniu kryzysowym, 

 

00:12:37.956 --> 00:12:41.437 

czyli w strukturach Urzędu Miejskiego i to jest auto 

dla pracowników 

 

00:12:41.577 --> 00:12:47.299 

realizujących zadania w zakresie zarządzania 

kryzysowego. 

 

00:12:47.339 --> 00:12:49.640 

Powtarzamy procedurę. 

 

00:12:49.700 --> 00:12:53.442 

W pierwszej procedurze oferty złożone przekraczały 

nasz budżet. 

 

00:12:53.502 --> 00:12:57.604 

Nie proponuję zwiększenia budżetu tylko 

powtarzanie procedury. 

 

00:12:57.645 --> 00:13:01.932 

- Dziękuję. 
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00:13:01.972 --> 00:13:05.794 

Nie widzę więcej zgłoszeń, zatem przechodzimy do 

kolejnego punktu. 

 

00:13:05.854 --> 00:13:08.516 

Punkt 6 - Sprawozdanie z działalności Komisji 

Rewizyjnej Rady 

 

00:13:08.536 --> 00:13:12.158 

Miejskiej w Sulechowie za rok 2024. 

 

00:13:12.158 --> 00:13:14.259 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz ma 

pytania 

 

00:13:14.279 --> 00:13:16.640 

do sprawozdania? Bardzo proszę, Pan radny 

Sebastian Różycki. 

 

00:13:17.967 --> 00:13:21.010 

- Panie przewodniczący, Panowie burmistrzowie, 

 

00:13:21.290 --> 00:13:26.054 

szanowni radni, materiał został przedłożony i to jest 

esencja 

 

00:13:26.134 --> 00:13:29.857 

protokołów, które zostały przygotowane przez 

Komisję Rewizyjną. 

 

00:13:29.897 --> 00:13:32.039 

Ja jednak w tym miejscu chciałbym Państwa 

poprosić, 

 

00:13:32.099 --> 00:13:36.002 

aby do końca tego miesiąca zgłosili rzeczy, 

 

00:13:36.102 --> 00:13:41.466 

którymi komisja i tematy, którymi komisja mogłaby 

się zająć w planie 

 

00:13:41.527 --> 00:13:42.727 

pracy w roku 2024. 

 

00:13:42.727 --> 00:13:47.592 

Także oczekuję na... 

 

00:13:47.672 --> 00:13:48.732 

Przepraszam 2025. 

 

00:13:48.792 --> 00:13:51.455 

Proszę o przesłanie stosownych propozycji na maila. 

 

00:13:51.495 --> 00:13:53.156 

Dziękuję. 

 

00:13:53.176 --> 00:13:54.217 

- Dziękuję. 

 

00:13:54.237 --> 00:13:56.099 

Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś pytania? 

 

00:13:56.139 --> 00:13:58.340 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do kolejnego 

punktu. 

 

00:13:58.420 --> 00:14:01.856 

Punkt 7 - Rozpatrzenie i głosowanie projektu 

uchwały. 

 

00:14:01.876 --> 00:14:06.517 

Na początek druk nr 1/2025 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej 

 

00:14:06.537 --> 00:14:08.158 

miastu Zielona Góra. 

 

00:14:08.198 --> 00:14:10.799 

Czy ktoś z Państwa radnych ma pytania do projektu 

uchwały? 

 

00:14:10.859 --> 00:14:12.380 

Nie widzę. Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

00:14:12.420 --> 00:14:15.001 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

00:14:15.061 --> 00:14:28.997 

druk nr 1/2025. 

 

00:14:28.997 --> 00:14:31.482 

Dobrze, za 17 radnych, stwierdzam, że uchwała 

została przyjęta 

 

00:14:31.502 --> 00:14:34.388 

jednogłośnie. Bardzo proszę Państwa radnych o 

kliknięcie kworum. 

 

00:14:40.259 --> 00:14:45.722 

Ja też nie zauważyłem. 

 

00:14:45.742 --> 00:14:49.124 

Szanowni Państwo, na sesji mamy obecnych 18 

radnych. 
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00:14:49.184 --> 00:14:51.546 

Przechodzimy do głosowania kolejnego projektu 

uchwały, 

 

00:14:51.586 --> 00:14:59.411 

druk nr 2/2025 o zmianie uchwały w sprawie 

budżetu gminy Sulechów 

 

00:15:00.291 --> 00:15:03.153 

na 2025 rok. Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan 

burmistrz ma jakieś 

 

00:15:03.213 --> 00:15:04.314 

pytania do projektu uchwały? 

 

00:15:05.334 --> 00:15:06.815 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do głosowania. 

 

00:15:06.855 --> 00:15:09.497 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:15:18.101 --> 00:15:21.364 

Za 18 radnych stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

00:15:21.404 --> 00:15:25.447 

Przechodzimy do kolejnego projektu uchwały druk 

nr 3/2025 o zmianie 

 

00:15:25.507 --> 00:15:28.870 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Sulechów 

 

00:15:28.910 --> 00:15:31.353 

na lata 2025-2030. 

 

00:15:31.881 --> 00:15:34.294 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz ma 

pytania do projektu 

 

00:15:34.314 --> 00:15:35.335 

uchwały? Nie widzę. 

 

00:15:35.355 --> 00:15:36.536 

Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

00:15:36.596 --> 00:15:39.279 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:15:49.210 --> 00:15:52.993 

Za 18 radnych, stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

00:15:53.034 --> 00:15:55.476 

przechodzimy do kolejnego projektu uchwały, 

 

00:15:55.536 --> 00:16:00.060 

druk nr 4/2025 w sprawie opinii dotyczącej objęcia 

przez gminę 

 

00:16:00.100 --> 00:16:03.483 

Sulechów udziału w spółce Społeczna Inicjatywa 

Mieszkaniowa Sulechów 

 

00:16:03.523 --> 00:16:05.184 

spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

 

00:16:05.204 --> 00:16:08.622 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz ma 

pytania do projektu uchwały? 

 

00:16:09.132 --> 00:16:10.316 

Bardzo proszę Panie burmistrzu. 

 

00:16:12.092 --> 00:16:16.657 

- Nie mam pytań, ale ponieważ mogę Państwu 

przekazać informację 

 

00:16:16.738 --> 00:16:23.385 

o pracy komisji, która jest na etapie aktualnie 

przydzielania lokali. 

 

00:16:23.445 --> 00:16:26.429 

Potwierdzam to co mówiłem tydzień temu 31 

wniosków. 

 

00:16:26.489 --> 00:16:31.514 

Wszystko wskazuje na to, że będzie drugi nabór, 

 

00:16:31.554 --> 00:16:36.978 

ponieważ jest kilka wniosków, które nie spełniają 

wymogów. 

 

00:16:37.038 --> 00:16:41.582 

Przewidujemy, że mniej więcej 3-4 lokale po 

zakończonej, 

 

00:16:41.622 --> 00:16:45.325 

po zakończonej tej procedurze będą, 

 

00:16:45.385 --> 00:16:48.307 

będą wolne, będą nie obsadzone, jak gdyby i tutaj 

będzie nabór 



Załącznik do protokołu 
nr ORG.0002.1.2025 z dnia 21 stycznia 2025 r. 

Strona 9 z 38 
 

 

00:16:49.087 --> 00:16:53.049 

uzupełniający, choć tak naprawdę wszystko 

będziemy wiedzieć dopiero 

 

00:16:53.069 --> 00:16:55.750 

w momencie kiedy przyjdzie do podpisywania 

umów tak, 

 

00:16:55.770 --> 00:16:58.171 

bo wtedy jeszcze może oczywiście ktoś się wycofać i 

wtedy będziemy 

 

00:16:58.191 --> 00:17:07.175 

mieć pewność co do tego, ile osób rzeczywiście 

zamierza zasiedlić te lokale. 

 

00:17:07.195 --> 00:17:09.486 

- Dziękuję. 

 

00:17:09.526 --> 00:17:10.846 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji, 

 

00:17:10.886 --> 00:17:12.047 

więc przechodzimy do głosowania. 

 

00:17:12.107 --> 00:17:15.868 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:17:15.948 --> 00:17:17.768 

Druk nr 4/2025. 

 

00:17:17.768 --> 00:17:27.810 

Za 18 radnych, stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

00:17:27.830 --> 00:17:29.011 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

00:17:29.071 --> 00:17:32.912 

druk nr 5/2025 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej powiatowi 

 

00:17:32.932 --> 00:17:34.372 

zielonogórskiemu. 

 

00:17:34.392 --> 00:17:36.892 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz ma 

jakieś pytania 

 

00:17:36.953 --> 00:17:38.853 

do projektu uchwały? Bardzo proszę Panie 

burmistrzu. 

 

00:17:40.214 --> 00:17:44.136 

- Na komisji padło pytanie, ile spraw było 

realizowanych na rzecz 

 

00:17:44.176 --> 00:17:45.436 

naszych mieszkańców. 

 

00:17:45.476 --> 00:17:48.197 

Dzisiaj mam już tą odpowiedź ze strony starostwa. 

 

00:17:48.237 --> 00:17:52.980 

320 spraw w roku 2024. 

 

00:17:54.961 --> 00:17:56.768 

- Konserwator zabytków, tak? 

 

00:18:00.006 --> 00:18:01.927 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji, 

 

00:18:01.967 --> 00:18:04.588 

zatem przechodzimy do głosowania projektu 

uchwały. 

 

00:18:04.628 --> 00:18:08.589 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:18:08.629 --> 00:18:12.971 

Druk nr 5/2025. 

 

00:18:12.971 --> 00:18:15.511 

Za 18 radnych stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

00:18:15.572 --> 00:18:17.092 

Przechodzimy do kolejnego projektu uchwały, 

 

00:18:17.112 --> 00:18:21.814 

druk nr 6/2025 o zmianie uchwały w sprawie 

regulaminu przyznawania 

 

00:18:21.854 --> 00:18:25.595 

dodatków i innych elementów wynagrodzenia 

nauczycieli zatrudnionych 

 

00:18:25.675 --> 00:18:28.016 

w placówkach światowych prowadzonych przez 

gminę Sulechów. 

 

00:18:28.056 --> 00:18:31.037 
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Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:18:31.057 --> 00:18:34.038 

w tym punkcie? Bardzo proszę, Pan radny Miłosz 

Brodzikowski. 

 

00:18:34.058 --> 00:18:35.438 

- Dziękuję bardzo Panie przewodniczący. 

 

00:18:35.458 --> 00:18:37.499 

Panie burmistrzu, Wysoka Rado, ja mimo, 

 

00:18:37.579 --> 00:18:42.000 

że absolutnie utożsamiam się i jestem całym sercem 

za tym projektem 

 

00:18:42.060 --> 00:18:46.421 

uchwały, natomiast ze względu na możliwy konflikt 

interesów nie będę 

 

00:18:46.461 --> 00:18:48.142 

brał udziału w tym głosowaniu. Dziękuję bardzo. 

 

00:18:49.022 --> 00:18:51.345 

- Dziękuję. 

 

00:18:51.385 --> 00:18:52.626 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji, 

 

00:18:52.646 --> 00:18:53.827 

zatem przechodzimy do głosowania. 

 

00:18:53.867 --> 00:18:56.530 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

00:18:56.570 --> 00:19:01.035 

druk nr 6/2025. 

 

00:19:01.035 --> 00:19:02.297 

Pan radny Miłosz nie bierze udziału w głosowaniu. 

 

00:19:02.317 --> 00:19:03.538 

Bardzo proszę zamknąć głosowanie. 

 

00:19:03.558 --> 00:19:07.522 

Za 17 radnych, 1 osoba nie brała udziału w 

głosowaniu. 

 

00:19:07.642 --> 00:19:09.084 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

00:19:11.158 --> 00:19:12.299 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

00:19:12.339 --> 00:19:16.042 

druk nr 7/2025 w sprawie wieloletniego programu 

gospodarowania 

 

00:19:16.082 --> 00:19:18.965 

mieszkaniowym zasobem gminy Sulechów na lata 

2025-2029. 

 

00:19:19.205 --> 00:19:23.129 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:19:23.149 --> 00:19:24.650 

w tym punkcie? Bardzo proszę Panie burmistrzu. 

 

00:19:27.182 --> 00:19:28.363 

- Panie przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:19:28.383 --> 00:19:31.764 

chciałem tylko zwrócić uwagę, że w tekście był 

fragment, 

 

00:19:31.804 --> 00:19:32.925 

który został usunięty. 

 

00:19:32.985 --> 00:19:37.307 

To był ten błąd drukarski, -ego końcówka. 

 

00:19:37.367 --> 00:19:38.707 

Chciałbym, żeby to wybrzmiało. 

 

00:19:38.747 --> 00:19:41.829 

Myślę, że nie wymaga to przegłosowania, bo jest to 

tylko i wyłącznie 

 

00:19:41.849 --> 00:19:45.070 

usunięcie błędu, ale chciałem, żebyście Państwo 

przed głosowaniem 

 

00:19:45.410 --> 00:19:46.711 

mieli tą informację. 

 

00:19:46.791 --> 00:19:52.814 

Dla zasady powiem, że to był §14 ust. 2 pkt 1 lit. B i 

po słowie 

 

00:19:52.854 --> 00:19:55.435 

'przeznaczonych' skreśla się '-ego'. 

 

00:19:57.515 --> 00:19:59.759 
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- Dziękuję, to wyszło na komisji. 

 

00:20:02.164 --> 00:20:04.267 

Nie ma więcej pytań zatem przechodzimy do 

głosowania. 

 

00:20:04.308 --> 00:20:07.253 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

00:20:07.293 --> 00:20:14.553 

druk nr 7/2025. 

 

00:20:14.553 --> 00:20:16.995 

Za 18 radnych, stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

00:20:17.035 --> 00:20:21.538 

Przechodzimy do kolejnego punktu druk nr 8/2025 

w sprawie projektu 

 

00:20:21.578 --> 00:20:24.160 

uchwały w sprawie Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi 

 

00:20:24.200 --> 00:20:28.283 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

gminy Sulechów 

 

00:20:29.504 --> 00:20:32.166 

na 2025 rok. Oto jest ta uchwała, która wywołała 

trochę dyskusji 

 

00:20:32.226 --> 00:20:33.507 

na komisji. 

 

00:20:33.568 --> 00:20:35.149 

Bardzo proszę, Pan radny Wiesław Kołakowski. 

 

00:20:36.878 --> 00:20:38.698 

- Dziękuję. Wysoka Rado, Panie przewodniczący, 

 

00:20:38.738 --> 00:20:40.659 

Panie burmistrzu, szanowni goście, 

 

00:20:40.699 --> 00:20:42.559 

sprawa tak, jak powiedział Pan przewodniczący, 

 

00:20:42.579 --> 00:20:45.980 

była dosyć obszernie dyskutowana na komisji. 

 

00:20:46.100 --> 00:20:51.481 

To może nie tyle o samej uchwale, natomiast dla 

przypomnienia 

 

00:20:51.521 --> 00:20:54.622 

przeznaczyliśmy 140 000 zł na usługę, 

 

00:20:54.642 --> 00:20:56.782 

która nie jest wykonywana w naszej gminie, 

 

00:20:56.842 --> 00:20:59.423 

usługę schwytania bezdomnych psów. 

 

00:21:02.524 --> 00:21:06.706 

Radni pomimo, że były głosy popierające mój 

sposób myślenia, 

 

00:21:06.766 --> 00:21:10.768 

mój punkt widzenia, to nikt się nie opowiedział za 

propozycją 

 

00:21:10.848 --> 00:21:12.789 

zmniejszenia tej kwoty. 

 

00:21:12.869 --> 00:21:16.531 

Ja tylko chciałem zapowiedzieć, że wrócimy do 

tematu, 

 

00:21:16.591 --> 00:21:22.393 

jak będą potrzebne środki na jakieś ważne cele np. 

etat przedszkolanki. 

 

00:21:22.433 --> 00:21:26.890 

- Dziękuję. 

 

00:21:26.930 --> 00:21:29.333 

Ja tylko dodam, że może nie wykonywana tylko 

może pojawiły się 

 

00:21:29.373 --> 00:21:33.578 

wątpliwości co do jakości usługi i szybkości bo jakby 

była 

 

00:21:33.638 --> 00:21:34.819 

niewykonywana to... 

 

00:21:39.224 --> 00:21:42.588 

Dobrze, bardzo proszę Pan burmistrz Wojciech 

Szefner. 

 

00:21:44.281 --> 00:21:45.482 

- Panie przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:21:45.542 --> 00:21:50.086 
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szanowni Państwo, Panie Wiesławie ja rozumiem 

pana głos, 

 

00:21:50.126 --> 00:21:52.749 

bo wielokrotnie dyskutowaliśmy, natomiast nie 

mogę się absolutnie 

 

00:21:52.769 --> 00:21:54.110 

zgodzić z tym, że nie jest wykonywana. 

 

00:21:54.150 --> 00:21:58.274 

Gdyby tak było, to tych głosów mielibyśmy 

kilkadziesiąt rocznie. 

 

00:21:58.294 --> 00:21:59.935 

To jest pierwsza sprawa. 

 

00:21:59.955 --> 00:22:02.918 

Oczywiście od Państwa zależy, czy to będzie 

priorytet w naszej 

 

00:22:02.938 --> 00:22:04.099 

gminie, czy też nie. 

 

00:22:04.159 --> 00:22:11.845 

Część tych zapisów musimy ustawowo wykonywać i 

też poza tą dyskusją, 

 

00:22:11.865 --> 00:22:14.226 

która była na komisji zobowiązaliśmy się do tego, 

 

00:22:14.266 --> 00:22:17.648 

że Państwo przekażemy wzory umów, 

 

00:22:17.688 --> 00:22:22.211 

które były udostępniane wykonawcom w ramach 

postępowania, 

 

00:22:22.251 --> 00:22:24.292 

które mieliśmy jakiś czas temu. 

 

00:22:24.332 --> 00:22:26.934 

Państwo te dokumenty dosłaliśmy, natomiast warto 

wspomnieć, 

 

00:22:26.974 --> 00:22:28.595 

że jesteśmy po pierwszym postępowaniu. 

 

00:22:28.635 --> 00:22:31.336 

Wpłynęła jedna oferta. 

 

00:22:31.376 --> 00:22:32.557 

Żadna oferta, przepraszam. 

 

00:22:32.597 --> 00:22:34.899 

Czyli na dzień dzisiejszy ponawiamy postępowanie, 

 

00:22:34.939 --> 00:22:38.962 

ponieważ nie ma chętnych przedsiębiorstw, bądź 

nie zgłosiły się po 

 

00:22:39.003 --> 00:22:44.827 

prostu w postępowaniu do tego, żeby takie zadania 

na naszym terenie 

 

00:22:44.867 --> 00:22:47.910 

wykonywać. Pani Marto, Pani chce coś jeszcze 

uzupełnić? 

 

00:22:47.950 --> 00:22:51.833 

Dziękuję. Jak będą pytania, będziemy bardzo 

chętnie odpowiadać. 

 

00:22:51.853 --> 00:22:57.372 

- To tak uzupełniając, pojawił się jakiś monopol 

lokalny i mamy mały 

 

00:22:57.412 --> 00:23:01.556 

wybór. Tak może mieszkańcy słyszą - potrzebujemy 

schronisko, 

 

00:23:01.616 --> 00:23:04.319 

kogoś kto łapie takie zwierzęta - nie tylko my, 

 

00:23:04.359 --> 00:23:08.323 

ale pewnie okoliczne gminy, bo zawsze jakiś kolejny 

podmiot w tym 

 

00:23:08.363 --> 00:23:09.885 

zakresie powoduje, że ceny są niższe. 

 

00:23:09.945 --> 00:23:14.209 

Bardzo proszę Panie burmistrzu ad vocem jeszcze. 

 

00:23:14.269 --> 00:23:16.512 

Tu jeszcze mamy Sebastian Różycki. Bardzo proszę. 

 

00:23:17.116 --> 00:23:19.117 

- Pozwolicie Państwu, że ja nawiążę też do tego, 

 

00:23:19.197 --> 00:23:24.419 

co padło na komisjach i my sobie to 

przepracowaliśmy. 

 

00:23:24.459 --> 00:23:28.500 
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Raz jeszcze tutaj o tym dyskutowaliśmy 

wewnętrznie i ja mogę 

 

00:23:28.540 --> 00:23:30.941 

potwierdzić to, co wtedy mówiłem. 

 

00:23:31.021 --> 00:23:34.623 

Mamy informację jak gdyby od innego podmiotu, 

 

00:23:36.843 --> 00:23:39.124 

mówimy o ryczałcie, wtedy o tym powiedzieliśmy, 

 

00:23:39.144 --> 00:23:43.086 

że to jest ryczałt, a mamy informację od innego 

podmiotu, 

 

00:23:43.126 --> 00:23:46.347 

że on za gotowość będzie sobie naliczał stawkę. 

 

00:23:46.877 --> 00:23:48.678 

Czyli to co tu jest w ryczałcie. 

 

00:23:48.738 --> 00:23:50.458 

Więc możecie sobie Państwo odpowiedzieć czy 

lepiej tak, 

 

00:23:50.518 --> 00:23:52.079 

czy tak. Ja nie wiem. 

 

00:23:52.119 --> 00:23:55.380 

Tak naprawdę konkurencja może tylko i wyłącznie to 

zmienić, 

 

00:23:55.460 --> 00:23:59.261 

a też tak naprawdę jest jeszcze coś, 

 

00:23:59.621 --> 00:24:05.043 

co 5 lat temu doprowadziło do zmiany w naszej 

gminie, 

 

00:24:05.083 --> 00:24:06.644 

czyli oczekiwania mieszkańców. 

 

00:24:06.664 --> 00:24:10.905 

Mieszkańcy nie chcą, żeby zwierzę trafiało na 

przykład 100 czy 150 kilometrów 

 

00:24:10.925 --> 00:24:12.346 

i tam było odbierane ze schroniska. 

 

00:24:13.601 --> 00:24:14.782 

No i odpowiedzcie sobie Państwo na to. 

 

00:24:15.603 --> 00:24:21.808 

Tylko i wyłącznie nie możemy się kierować ceną, 

 

00:24:21.848 --> 00:24:24.630 

ale też warunkami, które stawiamy do przetargu. 

 

00:24:25.431 --> 00:24:29.514 

Natomiast na dzisiaj to nie ma w ogóle dyskusji na 

temat ceny, 

 

00:24:29.554 --> 00:24:32.857 

bo na dzisiaj jest problem ze znalezieniem w ogóle 

wykonawców usług 

 

00:24:32.897 --> 00:24:37.660 

związanych z zatrzymywaniem, przewożeniem i 

świadczeniem usług 

 

00:24:37.680 --> 00:24:39.362 

w zakresie opieki nad zwierzętami. 

 

00:24:39.822 --> 00:24:42.384 

Z czego to wynika? No trudno mi powiedzieć, 

 

00:24:42.424 --> 00:24:45.265 

bo powiedziałbym, że chyba nie jest to aż tak 

wysokospecjalistyczna 

 

00:24:45.285 --> 00:24:48.287 

działalność, no ale myślę, że działalność, 

 

00:24:48.307 --> 00:24:53.910 

która jest coraz trudniejsza do realizacji w 

przestrzeniach 

 

00:24:53.970 --> 00:24:57.572 

zamieszkałych przez ludzi. 

 

00:24:58.673 --> 00:25:00.154 

To jest problem otoczenia. 

 

00:25:00.194 --> 00:25:03.135 

Ja to szanowni Państwo będę powtarzał do 

znudzenia, 

 

00:25:04.717 --> 00:25:10.003 

ale ja znam, że tak powiem, troszkę może szerzej 

kłopoty schroniska 

 

00:25:10.023 --> 00:25:11.545 

w Zielonej Górze. 

 

00:25:11.605 --> 00:25:13.347 
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Jak wiele tych kłopotów wynika z tego, 

 

00:25:13.387 --> 00:25:16.110 

że to jest w obszarze zabudowanym i sąsiedztwo nie 

chce takiej 

 

00:25:16.130 --> 00:25:19.114 

działalności i dokładnie z tych samych powodów w 

wielu innych 

 

00:25:19.154 --> 00:25:21.677 

lokalizacjach nie powstają kolejne schroniska. 

 

00:25:22.137 --> 00:25:24.598 

ponieważ trudno jest znaleźć miejsce, 

 

00:25:24.678 --> 00:25:27.238 

a jeszcze pamiętajcie, tu trzeba zainwestować 

pieniądze. 

 

00:25:27.258 --> 00:25:30.899 

Ja Państwu mówiłem, że my chcieliśmy w 3 

samorządy: 

 

00:25:30.939 --> 00:25:34.480 

Sulechów, Świebodzin i Międzyrzecz stworzyć 

wspólną działalność w tym 

 

00:25:34.520 --> 00:25:35.961 

zakresie. 

 

00:25:36.001 --> 00:25:37.981 

No i ostatecznie jest z tym problem. 

 

00:25:39.642 --> 00:25:45.363 

Nie ma realnie przestrzeni, a zainwestowanie w taką 

działalność, 

 

00:25:45.423 --> 00:25:47.784 

to nie jest 100 000 zł, żeby było jasne, 

 

00:25:47.844 --> 00:25:53.902 

to jest milionowy wydatek od każdego z tych 3 

samorządów. 

 

00:25:54.022 --> 00:25:55.224 

Więc to jest Państwa decyzja. 

 

00:25:55.264 --> 00:25:56.786 

Rzeczywiście to wy zdecydujecie. 

 

00:25:56.806 --> 00:26:00.990 

Jeśli będzie mniej, to my prawdopodobnie 

ograniczymy tą działalność. 

 

00:26:01.031 --> 00:26:04.775 

Ja nie mam wątpliwości, że jest bardzo duży 

problem z bezdomnością 

 

00:26:04.815 --> 00:26:07.818 

zwierząt i przez lata wydaje mi się, 

 

00:26:07.838 --> 00:26:10.441 

że naprawdę już zmieniliśmy bardzo, 

 

00:26:10.502 --> 00:26:14.304 

bardzo dużo w tym zakresie i standard usług w tym 

zakresie. 

 

00:26:14.344 --> 00:26:18.325 

Natomiast doszliśmy do momentu, w którym nie da 

się tego realizować 

 

00:26:18.365 --> 00:26:19.686 

bezkosztowo. 

 

00:26:19.706 --> 00:26:23.687 

Dzisiaj zgodnie z przepisami nie może tego zrobić 

przysłowiowy 

 

00:26:23.728 --> 00:26:25.288 

Kowalski, po prostu. 

 

00:26:25.388 --> 00:26:26.729 

Dziękuję. 

 

00:26:26.789 --> 00:26:28.969 

- Dziękuję. Panie Bartku, kworum w międzyczasie. 

 

00:26:30.450 --> 00:26:33.212 

Bardzo proszę Państwa radnych o kliknięcie 

kworum. 

 

00:26:33.252 --> 00:26:38.795 

Będziemy mieli 19 radnych, a w międzyczasie ad 

vocem Pan radny 

 

00:26:38.815 --> 00:26:40.796 

Wiesław Kołakowski. Bardzo proszę. 

 

00:26:40.836 --> 00:26:42.637 

- Dziękuję bardzo. 

 

00:26:42.717 --> 00:26:45.038 

Ja pozwolę sobie nie zgodzić się, 
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00:26:45.058 --> 00:26:50.521 

jeśli chodzi o oferentów, dlatego że specyfikacja nie 

może zawierać 

 

00:26:50.681 --> 00:26:55.104 

ceny sugerowanej, ceny którą zamawiający 

przeznacza na daną usługę. 

 

00:26:55.784 --> 00:27:02.467 

Dlatego sądzę, że brak oferentów nie jest 

spowodowany ceną. 

 

00:27:02.727 --> 00:27:04.107 

Pewnie są jakieś inne czynniki. 

 

00:27:04.147 --> 00:27:05.168 

Nie wiem jakie. 

 

00:27:05.268 --> 00:27:07.048 

Nie ma oferty. No nie ma, no trudno. 

 

00:27:07.129 --> 00:27:09.069 

Dalej postępowanie trzeba robić. 

 

00:27:09.109 --> 00:27:14.051 

Natomiast powodem braku ofert nie jest cena. 

Dziękuję. 

 

00:27:14.151 --> 00:27:15.992 

- Dziękuję. Panie burmistrzu bardzo proszę ad 

vocem. 

 

00:27:16.929 --> 00:27:18.551 

- No muszę to sprostować. 

 

00:27:18.591 --> 00:27:23.295 

Panie Wiesławie, w żadnej ofercie my nie 

pokazujemy ceny, 

 

00:27:23.315 --> 00:27:29.441 

natomiast budżet, każdy budżet, każdego 

samorządu i każdej jednostki 

 

00:27:29.461 --> 00:27:32.344 

jest dokumentem jawnym i tego nikt z nas, 

 

00:27:32.404 --> 00:27:36.608 

ani Pan, ani pomysł naszych mieszkańców nie jest w 

stanie zmienić. 

 

00:27:36.668 --> 00:27:37.909 

To wynika z przepisów prawa. 

 

00:27:39.878 --> 00:27:42.543 

- Budżet pokazuje tylko środki, jakie chcemy na to 

przeznaczyć, 

 

00:27:42.604 --> 00:27:45.529 

a ktoś może złożyć więcej i Pan burmistrz wtedy nas 

zapyta, 

 

00:27:45.569 --> 00:27:47.974 

czy damy więcej, albo nie. 

 

00:27:48.014 --> 00:27:49.738 

Bardzo proszę, Pan radny Sebastian Różycki. 

 

00:27:50.902 --> 00:27:54.723 

- Panie przewodniczący, Panie burmistrzu w związku 

z brakiem wpływu 

 

00:27:54.803 --> 00:28:00.124 

tych ofert do podpisania z zakresu czynności, 

 

00:28:00.164 --> 00:28:05.385 

które ta uchwała przewiduje, proszę opisać co by się 

zdarzyło, 

 

00:28:05.425 --> 00:28:10.445 

gdyby jednak nikt nadal takiej oferty i do podpisania 

takiej umowy 

 

00:28:10.485 --> 00:28:11.686 

nie doszło. 

 

00:28:11.706 --> 00:28:14.926 

Co w takim wypadku będzie się działo w gminie? 

 

00:28:14.966 --> 00:28:16.066 

- Będziemy sami łapać te psy. 

 

00:28:17.607 --> 00:28:18.827 

Panie burmistrzu bardzo proszę. 

 

00:28:28.752 --> 00:28:31.634 

- Tak naprawdę to trudna odpowiedź na tak zadane 

pytanie, 

 

00:28:31.714 --> 00:28:34.756 

bo my oczywiście będziemy zobligowani, 

 

00:28:34.856 --> 00:28:37.337 

jesteśmy zobligowani do pewnych działań jako, 

 

00:28:37.397 --> 00:28:40.639 
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że tak powiem wymogi prawne. 

 

00:28:40.659 --> 00:28:46.103 

Natomiast nie jesteśmy w stanie zrealizować tych 

usług bez firm 

 

00:28:46.143 --> 00:28:51.226 

zewnętrznych nawet ze względu na pewne wymogi. 

 

00:28:51.266 --> 00:28:53.787 

No awaryjnie pewne działania pewnie byśmy 

podejmowali, 

 

00:28:53.827 --> 00:28:55.907 

tak jak podejmujemy pewne rzeczy dzisiaj, 

 

00:28:56.167 --> 00:28:58.988 

czyli przez nasze służby, choćby służby mundurowe. 

 

00:28:59.048 --> 00:29:02.810 

Ale one nie są w stanie zrealizować 100% rzeczy, do 

których jesteśmy 

 

00:29:02.850 --> 00:29:05.251 

zobligowani prawnie. 

 

00:29:05.311 --> 00:29:07.952 

Ja też Państwu mówiłem, my nie możemy, 

 

00:29:08.032 --> 00:29:10.913 

jedna z gmin, nazwijmy to sąsiednich, 

 

00:29:10.933 --> 00:29:13.774 

przez jakiś czas próbowała coś takiego robić i miała z 

tego tytułu 

 

00:29:13.814 --> 00:29:15.516 

problemy. 

 

00:29:15.536 --> 00:29:18.540 

My nie możemy na przykład samodzielnie 

przetrzymywać, 

 

00:29:18.560 --> 00:29:21.886 

zbudować kojce i samodzielnie przetrzymywać 

zwierząt. 

 

00:29:21.906 --> 00:29:23.348 

Nie ma takiej możliwości. 

 

00:29:23.388 --> 00:29:25.131 

Nie wolno nam tego zrobić. 

 

00:29:25.171 --> 00:29:28.376 

Jeszcze jeśli Pan pozwoli Panie radny to Pani Marta 

uzupełni. 

 

00:29:29.860 --> 00:29:32.421 

- Panie przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:29:32.501 --> 00:29:36.703 

Panie burmistrzu, jeżeli nie będzie wykonawcy, 

 

00:29:36.763 --> 00:29:38.744 

będziemy awaryjnie zlecać taką usługę. 

 

00:29:38.784 --> 00:29:45.126 

Możemy się wtedy posługiwać też 

stowarzyszeniami, azylami. 

 

00:29:45.206 --> 00:29:47.727 

Nie jest to dla nas korzystne, bo wtedy te ceny to 

wiadomo, 

 

00:29:47.747 --> 00:29:51.629 

że są jeszcze inne, ale musimy realizować ochronę 

przed bezdomnością 

 

00:29:51.649 --> 00:29:53.329 

zwierząt. 

 

00:29:53.349 --> 00:29:54.630 

Wyłonienie schroniska jest niezbędne, 

 

00:29:54.670 --> 00:29:56.390 

żeby przyjąć ten program. 

 

00:29:56.430 --> 00:29:59.951 

Do końca marca mamy czas, także my się nie 

poddajemy. 

 

00:29:59.991 --> 00:30:02.352 

Będziemy teraz prowadzić kolejne rozmowy, 

 

00:30:02.392 --> 00:30:07.093 

ponawiać zapytania i mam nadzieję, że 

wydyskutujemy jakąś wspólną 

 

00:30:07.113 --> 00:30:11.794 

współpracę z tymi podmiotami, które jeszcze nam w 

zanadrzu zostały. Dziękuję. 

 

00:30:12.586 --> 00:30:13.587 

- Dziękuję. 

 

00:30:13.667 --> 00:30:16.628 



Załącznik do protokołu 
nr ORG.0002.1.2025 z dnia 21 stycznia 2025 r. 

Strona 17 z 38 
 

Czyli ochroną przed bezdomnością zwierząt musimy 

się zajmować, 

 

00:30:16.708 --> 00:30:21.390 

a przed bezdomnością ludzi nie ma takiego 

przymusu. Pan radny Sebastian... 

 

00:30:21.490 --> 00:30:24.232 

- Jest Panie przewodniczący, proszę tak nie mówić. 

 

00:30:24.272 --> 00:30:26.673 

Tylko zakresy są określone przepisami. 

 

00:30:28.353 --> 00:30:30.655 

- Bardzo proszę, Pan radny Sebastian Różycki. 

 

00:30:34.908 --> 00:30:37.689 

- Jednym słowem - mieszkańcy mogą być spokojni. 

 

00:30:37.809 --> 00:30:43.510 

Fakt wyłapania takiego zwierzaka będzie nadal 

zgłaszany jak 

 

00:30:43.570 --> 00:30:47.791 

dotychczasowo, natomiast w tym momencie gmina 

musi znaleźć 

 

00:30:47.831 --> 00:30:49.892 

rozwiązanie, aby ten temat załatwić. 

 

00:30:49.972 --> 00:30:52.092 

I o to mi chodziło. 

 

00:30:52.132 --> 00:30:54.713 

Dlatego gdyby nie doszło do podpisania umowy 

nagle się okaże, 

 

00:30:54.753 --> 00:30:57.414 

że gmina powie 'Niech sobie ktoś sam, 

 

00:30:57.454 --> 00:30:59.094 

na własną rękę'. 

 

00:30:59.214 --> 00:31:02.335 

I o takie zdanie mi chodziło. Dziękuję bardzo. 

 

00:31:04.015 --> 00:31:06.436 

- Nie widzę więcej głosów w dyskusji przechodzimy 

do głosowania. 

 

00:31:06.476 --> 00:31:09.217 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

00:31:09.277 --> 00:31:18.679 

druk nr 8/2025. 

 

00:31:18.679 --> 00:31:21.180 

Za 19 radnych, stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

00:31:21.240 --> 00:31:22.780 

Przechodzimy do kolejnego projektu uchwały, 

 

00:31:22.820 --> 00:31:27.322 

druk nr 9/2025 w sprawie planu pracy Rady 

Miejskiej w Sulechowie 

 

00:31:27.362 --> 00:31:28.402 

na rok 2025. 

 

00:31:28.402 --> 00:31:32.603 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz ma 

pytania do projektu uchwały? 

 

00:31:32.643 --> 00:31:34.084 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 

 

00:31:34.124 --> 00:31:37.027 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

00:31:37.067 --> 00:31:49.357 

druk nr 9/2025. 

 

00:31:49.357 --> 00:31:51.739 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu. 

 

00:31:51.759 --> 00:31:58.454 

Panie Wiesławie. 

 

00:31:58.474 --> 00:31:59.535 

Trzeba głosować. 

 

00:31:59.575 --> 00:32:00.676 

Nie wyskakuje, to trzeba klikać. 

 

00:32:02.417 --> 00:32:05.580 

Za 19 radnych, stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

00:32:05.620 --> 00:32:07.561 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

00:32:07.601 --> 00:32:11.464 
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druk nr 10/2025 w sprawie dotacji na 

dofinansowanie prac 

 

00:32:11.504 --> 00:32:14.466 

konserwatorskich, restauratorskich lub 

budowlanych przy zabytku 

 

00:32:14.526 --> 00:32:18.309 

położonym w Sulechowie, ul. Armii Krajowej 25. 

 

00:32:18.309 --> 00:32:22.152 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz ma 

jakieś pytania 

 

00:32:22.212 --> 00:32:24.314 

do projektu uchwały? Bardzo proszę Panie 

burmistrzu. 

 

00:32:25.700 --> 00:32:29.341 

- Uzupełniając informacje z posiedzenia komisji, 

 

00:32:29.381 --> 00:32:32.902 

szanowni Państwo, chciałbym Państwu podać, 

 

00:32:32.962 --> 00:32:36.283 

jaka jest struktura własnościowa lokali w 

kamienicach, 

 

00:32:36.343 --> 00:32:37.703 

o których była mowa. 

 

00:32:38.504 --> 00:32:42.165 

Czyli przy tej jednej wypowiedzi odpowiem na kilka 

lokalizacji, 

 

00:32:42.185 --> 00:32:47.126 

jeśli można, czyli dotyczyć to będzie również 

kolejnych uchwał. 

 

00:32:47.206 --> 00:32:52.908 

Więc ul. Wolności 18 - własnościowe 5, 

 

00:32:52.908 --> 00:32:54.629 

lokatorskie 2. 

 

00:32:54.629 --> 00:32:58.392 

Jeśli chodzi o Armii Krajowej 22 - własnościowe 7, 

 

00:32:58.392 --> 00:33:00.374 

lokatorskie 2. 

 

00:33:00.374 --> 00:33:01.775 

Armii Krajowej 25 - własnościowe 1, 

 

00:33:01.775 --> 00:33:03.617 

lokatorskie 3. Armii Krajowej 38 - własnościowe 13, 

 

00:33:03.617 --> 00:33:04.818 

lokatorskie 2. 

 

00:33:04.818 --> 00:33:08.681 

I Armii Krajowej 74, o której też była mowa - 

własnościowe 3, 

 

00:33:08.681 --> 00:33:18.330 

lokatorskie 3. 

 

00:33:18.330 --> 00:33:20.833 

Oczywiście jeśli Państwo chcecie, to ja mam tutaj 

taką tabelkę, 

 

00:33:20.873 --> 00:33:23.416 

to myślę, że do dyskusji jeszcze. 

 

00:33:23.516 --> 00:33:26.679 

I chciałbym przy tej okazji powiedzieć, 

 

00:33:26.739 --> 00:33:31.504 

że rozmawiamy też właśnie na temat jeszcze jednej 

lokalizacji, 

 

00:33:31.544 --> 00:33:35.768 

gdzie jest wymagany chyba dość pilny remont i nie 

wykluczam, 

 

00:33:35.848 --> 00:33:37.650 

ale to Państwu ostatecznie odpowiem, 

 

00:33:37.670 --> 00:33:40.352 

myślę w lutym, a najpóźniej w marcu, 

 

00:33:40.372 --> 00:33:42.834 

czy nie będę proponował jeszcze jednego lokalu, 

 

00:33:42.854 --> 00:33:47.138 

jeszcze jednej do udzielenia dotacji. 

 

00:33:47.298 --> 00:33:51.362 

Mamy rzeczywiście trudną sytuację jeśli chodzi o 

stan techniczny 

 

00:33:51.402 --> 00:33:54.485 

i myślę, że lepiej zareagować możliwe szybko. 

Dziękuję. 

 

00:33:55.638 --> 00:33:57.159 
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- Dziękuję. 

 

00:33:57.179 --> 00:34:00.261 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji przechodzimy 

do głosowania. 

 

00:34:00.281 --> 00:34:02.963 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

00:34:03.024 --> 00:34:12.611 

druk nr 10/2025. 

 

00:34:12.611 --> 00:34:15.132 

Za 19 radnych, stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

00:34:16.294 --> 00:34:17.995 

Przechodzimy do kolejnego projektu uchwały, 

 

00:34:18.055 --> 00:34:23.356 

kolejna kamienica, druk nr 11/2025 w sprawie 

dotacji 

 

00:34:23.416 --> 00:34:26.157 

na dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich 

 

00:34:26.177 --> 00:34:28.558 

lub budowlanych przy zabytku położonym w 

Sulechowie, 

 

00:34:28.578 --> 00:34:29.918 

ul. Wolności 18. 

 

00:34:29.918 --> 00:34:33.639 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz ma 

pytania do projektu uchwały? 

 

00:34:33.679 --> 00:34:34.999 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

00:34:35.039 --> 00:34:37.780 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

00:34:37.840 --> 00:34:44.563 

druk nr 11/2025. 

 

00:34:44.563 --> 00:34:48.064 

Za 19 radnych, stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

00:34:48.104 --> 00:34:49.685 

Przechodzimy do kolejnego projektu uchwały, 

 

00:34:49.725 --> 00:34:53.846 

druk nr 12/2025 w sprawie dotacji na 

dofinansowanie prac 

 

00:34:53.886 --> 00:34:58.187 

konserwatorskich, restauratorskich lub 

budowlanych przy zabytku 

 

00:34:58.227 --> 00:35:00.688 

położonym w Sulechowie, ul. Armii Krajowej 22. 

 

00:35:00.688 --> 00:35:03.029 

Czy ktoś z państwa radnych lub Pan burmistrz ma 

pytania do projektu 

 

00:35:03.049 --> 00:35:05.809 

uchwały? Nie widzę, zatem przejdźmy do 

głosowania. 

 

00:35:05.849 --> 00:35:08.870 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

00:35:08.910 --> 00:35:15.104 

druk nr 12/2025. 

 

00:35:15.104 --> 00:35:18.265 

Za 19 radnych, stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

00:35:18.285 --> 00:35:20.006 

Przechodzimy do kolejnego projektu uchwały, 

 

00:35:20.046 --> 00:35:24.587 

kolejna kamienica, druk nr 13/2025 w sprawie 

dotacji 

 

00:35:24.627 --> 00:35:27.128 

na dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich 

 

00:35:27.148 --> 00:35:29.048 

lub budowlanych przy zabytku położonym w 

Sulechowie, 

 

00:35:29.088 --> 00:35:31.569 

ul. Armii Krajowej 38. 

 

00:35:31.569 --> 00:35:33.849 
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Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz ma 

pytania do projektu 

 

00:35:33.869 --> 00:35:36.650 

uchwały? Nie widzę, zatem przejdźmy do 

głosowania. 

 

00:35:36.690 --> 00:35:39.411 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach 

 

00:35:39.471 --> 00:35:50.225 

druk nr 13/2025. 

 

00:35:50.225 --> 00:35:54.225 

Za 19 radnych, stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

00:35:54.265 --> 00:35:55.846 

Przechodzimy do kolejnego projektu uchwały, 

 

00:35:55.886 --> 00:36:00.806 

druk nr 14/2025 w sprawie projektu uchwały w 

sprawie zaliczenia drogi 

 

00:36:00.826 --> 00:36:03.167 

do kategorii drogi gminnej i ustalenia i przebiegu. 

 

00:36:03.227 --> 00:36:08.788 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz ma 

pytania do projektu uchwały? 

 

00:36:08.808 --> 00:36:10.208 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

00:36:10.248 --> 00:36:13.089 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

00:36:13.129 --> 00:36:20.046 

druk nr 14/2025. 

 

00:36:20.046 --> 00:36:22.647 

Za 19 radnych, stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

00:36:22.707 --> 00:36:24.328 

Przechodzimy do kolejnego projektu uchwały, 

 

00:36:24.368 --> 00:36:27.349 

druk nr 15/2025. 

 

00:36:27.349 --> 00:36:30.710 

To są projekty, które wprowadziliśmy dzisiaj do 

porządku obrad - 

 

00:36:30.730 --> 00:36:33.591 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie dyrektora 

Szkoły 

 

00:36:33.631 --> 00:36:35.272 

Podstawowej nr 1 im. 

 

00:36:35.292 --> 00:36:36.372 

gen. Józefa Bema w Sulechowie. 

 

00:36:36.432 --> 00:36:40.273 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz ma 

pytania do projektu uchwały? 

 

00:36:40.293 --> 00:36:42.414 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

00:36:42.454 --> 00:36:45.255 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

00:36:45.295 --> 00:36:47.683 

druk nr 15/2025. 

 

00:37:00.231 --> 00:37:04.813 

Za 19 radnych, stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

00:37:04.853 --> 00:37:06.614 

Przechodzimy do kolejnego projektu uchwały, 

 

00:37:06.654 --> 00:37:11.156 

druk nr 16/2025 w sprawie opinii dotyczącej objęcia 

przez gminę 

 

00:37:11.216 --> 00:37:13.957 

Sulechów udziału w Sulechowskim 

Przedsiębiorstwie Komunalnym SuPeKom 

 

00:37:13.997 --> 00:37:15.818 

sp. z o.o. z siedzibą w Sulechowie. 

 

00:37:15.858 --> 00:37:19.720 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:37:19.740 --> 00:37:21.841 

w tym punkcie? Nie widzę. Zatem przechodzimy do 

głosowania. 
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00:37:21.881 --> 00:37:24.482 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

00:37:24.522 --> 00:37:36.872 

druk numer 16/2025. 

 

00:37:36.912 --> 00:37:41.533 

Za 19 radnych, stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

00:37:41.553 --> 00:37:42.833 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:37:42.913 --> 00:37:44.854 

Punkt 8 - Przerwa. 

 

00:37:44.894 --> 00:37:48.095 

Szanowni Państwo, ogłaszam przerwę do godziny 

8:50. 

 

00:37:53.476 --> 00:37:55.157 

8:45? Dobrze, ogłaszam przerwę do godziny 8:45. 

 

00:47:22.819 --> 00:47:26.802 

Szanowni Państwo, bardzo proszę już o zajęcie 

miejsc. 

 

00:47:26.822 --> 00:47:30.904 

Wznawiam obrady XI sesji zwyczajnej Rady Miejskiej 

w Sulechowie IX 

 

00:47:30.944 --> 00:47:34.967 

kadencji. Jesteśmy w punkcie 9 - Zapytania sołtysów 

i mieszkańców 

 

00:47:35.007 --> 00:47:36.928 

oraz udzielenie odpowiedzi. 

 

00:47:36.968 --> 00:47:39.790 

Zapytam, czy któryś z sołtysów chciałby zabrać głos, 

 

00:47:39.850 --> 00:47:42.331 

zadać pytanie, to bardzo proszę się zgłosić. Bardzo 

proszę. 

 

00:47:50.005 --> 00:47:51.887 

- Dzień dobry, Panie burmistrzu, Wysoka Rado. 

 

00:47:51.907 --> 00:47:53.248 

Nie chciałbym zabrać głosu jako sołtys, 

 

00:47:53.288 --> 00:47:57.632 

tylko tym razem jako Prezes Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Cigacicach. 

 

00:47:57.652 --> 00:48:02.195 

W grudniu tutaj było głosowane przekazanie 

pieniędzy do naszej 

 

00:48:02.215 --> 00:48:03.776 

jednostki na zakup łodzi. 

 

00:48:04.017 --> 00:48:06.759 

No i tutaj tą łódź udało nam się zakupić. 

 

00:48:06.779 --> 00:48:09.681 

Jest to dla naszej jednostki naprawdę duże 

wydarzenie, 

 

00:48:09.761 --> 00:48:12.764 

dlatego chciałbym tutaj wszystkim podziękować za 

to, 

 

00:48:12.804 --> 00:48:16.206 

że udało się ten cel dopiąć, bo to też zasługa właśnie 

tutaj 

 

00:48:16.287 --> 00:48:18.128 

burmistrza i Rady Gminy. 

 

00:48:18.168 --> 00:48:19.189 

Także dziękuję jeszcze raz. 

 

00:48:20.251 --> 00:48:29.361 

- Dziękuję. Z tego co pamiętam, mamy jakieś 

zaproszenie nawet, nie? 

 

00:48:29.421 --> 00:48:30.682 

Wszyscy dostali, tak, tak. 

 

00:48:32.484 --> 00:48:35.528 

To tak przypominając o 15:00, 6 lutego, tak jest, 

 

00:48:35.568 --> 00:48:39.152 

mam zapisane w kalendarzu. Dziękuję, bardzo 

proszę. 

 

00:48:49.023 --> 00:48:50.084 

- Dzień dobry. 

 

00:48:50.104 --> 00:48:51.186 

Nazywam się Agnieszka Dębowa. 

 

00:48:51.206 --> 00:48:58.153 
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Tutaj reprezentuję, tutaj nasza Pani sołtys z Brzezia 

koło Sulechowa 

 

00:48:58.173 --> 00:49:00.896 

nie mogła być i ja jestem tutaj z grupy, 

 

00:49:00.916 --> 00:49:03.018 

którą tworzymy i razem współpracujemy. 

 

00:49:04.299 --> 00:49:08.042 

Jestem ze wsi Brzezie koło Sulechowa i mam takie 

zapytanie. 

 

00:49:08.062 --> 00:49:15.286 

Dlaczego nasz wniosek, który został złożony tutaj 

przez Pana Jacka 

 

00:49:15.306 --> 00:49:17.568 

Światłego, został złożony do gminy? 

 

00:49:17.608 --> 00:49:21.370 

Pan przewodniczący przesłał do Pana burmistrza i w 

ogóle nie mamy 

 

00:49:21.431 --> 00:49:25.753 

żadnej odpowiedzi odnośnie planu 

zagospodarowania przestrzennego 

 

00:49:25.953 --> 00:49:31.617 

związanego z salą wiejską we właśnie Brzeziu. 

 

00:49:31.677 --> 00:49:34.825 

- Dziękuję. 

 

00:49:34.885 --> 00:49:35.905 

Czy jeszcze mamy jakieś... 

 

00:49:35.965 --> 00:49:38.586 

Zbierzemy pytania Panie burmistrzu, ale nie ma 

chyba więcej 

 

00:49:38.606 --> 00:49:40.687 

mieszkańców pytań, więc bardzo proszę Panie 

burmistrzu. 

 

00:49:42.727 --> 00:49:43.987 

- Panie przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:49:44.067 --> 00:49:48.208 

Pani Agnieszko, ja już wstępnie odpowiadałem Pani 

sołtys, 

 

00:49:48.268 --> 00:49:51.829 

kiedy mieliśmy spotkanie z sołtysami nowej 

kadencji, 

 

00:49:51.849 --> 00:49:53.630 

jeśli tak mogę powiedzieć. 

 

00:49:53.670 --> 00:49:58.051 

To było spotkanie jeszcze grudniowe, 

 

00:49:58.091 --> 00:50:03.073 

jeśli dobrze pamiętam, że nie ma najmniejszego 

problemu 

 

00:50:03.113 --> 00:50:06.956 

z przekazaniem gruntu, żebyście go używali. 

 

00:50:07.016 --> 00:50:15.662 

Problem jest z dokonaniem zmiany w terminie tego 

roku zmiany planu. 

 

00:50:15.722 --> 00:50:21.346 

A to wynika tylko i wyłącznie z kwestii z kwestii 

biegnącego czasu 

 

00:50:21.406 --> 00:50:23.628 

i czasu, który jest potrzeby na dokonanie zmiany i 

tego, 

 

00:50:23.648 --> 00:50:28.131 

że jesteśmy w trakcie zmiany planu ogólnego. 

 

00:50:28.211 --> 00:50:30.933 

Zmiana planu zagospodarowania przestrzennego 

tego obszaru, 

 

00:50:30.953 --> 00:50:35.496 

ale każdego innego też, musi być dokonana zgodnie 

ze studium. 

 

00:50:35.556 --> 00:50:38.999 

To studium jest aktualne tylko do końca tego roku, 

 

00:50:39.059 --> 00:50:41.581 

a w tej chwili trwają prace już nad tak zwanym 

planem ogólnym, 

 

00:50:41.601 --> 00:50:42.682 

który zastąpi studium. 

 

00:50:43.642 --> 00:50:47.344 

I ten moment jest, ja to wydawało mi się, 

 

00:50:47.404 --> 00:50:51.526 
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że radnym na pewno tłumaczyłem, ale wydawało mi 

się, 

 

00:50:51.546 --> 00:50:58.009 

że to dość klarowne i zrozumiałe, że my chcemy w 

ogóle dokonać zmiany 

 

00:50:58.049 --> 00:51:00.170 

obszaru całego Brzezia, nie tylko dla tej działki, 

 

00:51:01.491 --> 00:51:02.972 

bo to jest jeden z najstarszych planów, 

 

00:51:03.012 --> 00:51:06.715 

a może najstarszy, który ma bardzo dużo wad, 

 

00:51:06.795 --> 00:51:09.897 

ale nie jesteśmy w stanie tego zrobić, 

 

00:51:09.937 --> 00:51:13.019 

tak jak mówię, w ciągu mniej więcej 12 miesięcy. 

 

00:51:13.039 --> 00:51:15.821 

Ale również z tego powodu, że w momencie kiedy 

musi być już uchwalany 

 

00:51:15.841 --> 00:51:18.823 

tutaj przez Wysoką Radę podejmowana uchwała, 

 

00:51:18.863 --> 00:51:20.804 

to ona będzie musiała być zgodna z dokumentem, 

 

00:51:20.824 --> 00:51:23.046 

którego my wiemy, że już nie będzie, 

 

00:51:23.086 --> 00:51:24.387 

czyli tego studium już nie będzie. 

 

00:51:28.672 --> 00:51:31.177 

Ale to ja też na komisji już to mówiłem, 

 

00:51:31.237 --> 00:51:34.885 

że odpowiedzi udzielę w styczniu, ale też jeszcze 

wydyskutowaliśmy, 

 

00:51:34.905 --> 00:51:38.232 

że nawet dzisiaj pojedziemy w teren zobaczyć 

działkę. 

 

00:51:38.252 --> 00:51:44.336 

Dlatego... 

 

00:51:44.376 --> 00:51:49.281 

Do momentu aż nie będzie zmiana z 

przeznaczeniem na przykład 

 

00:51:49.321 --> 00:51:51.943 

na budowę, ja już tak bardzo wprost będę mówił, 

 

00:51:52.784 --> 00:51:57.589 

budowę obiektu, to będą to mogły być tylko prace 

takie polegające 

 

00:51:57.649 --> 00:52:00.391 

na uporządkowaniu i to jak najbardziej. 

 

00:52:01.172 --> 00:52:05.256 

W cudzysłowie teren rekreacyjny będzie można w 

tej chwili 

 

00:52:05.276 --> 00:52:08.743 

wykorzystywać. 

 

00:52:08.804 --> 00:52:12.406 

Posprzątać tak i to, że tak powiem, 

 

00:52:13.247 --> 00:52:15.628 

na dzisiaj chyba tylko tak wprost mogę 

odpowiedzieć o tym, 

 

00:52:15.668 --> 00:52:16.969 

że będzie można posprzątać. 

 

00:52:23.499 --> 00:52:26.201 

Panie Damianie, czy ogrodzenie wchodzi w taki 

zakres? 

 

00:52:26.321 --> 00:52:27.422 

Pewnie tak. 

 

00:52:27.482 --> 00:52:28.702 

Pan Damian kiwa, że tak. 

 

00:52:28.762 --> 00:52:31.484 

Że to są takie prace, które w ramach powiedzmy 

zabezpieczenia 

 

00:52:31.524 --> 00:52:33.885 

ogrodzenia terenu jak najbardziej. 

 

00:52:33.945 --> 00:52:35.446 

- Pani Agnieszko, Panie burmistrzu... 

 

00:52:35.526 --> 00:52:37.107 

- Czy ja mogę Panie przewodniczący jeszcze, 
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00:52:37.287 --> 00:52:38.868 

żeby to też bardzo jasno wybrzmiało? 

 

00:52:38.888 --> 00:52:40.989 

Ja też mówiłem to ostatnio Pani Karolinie, 

 

00:52:41.029 --> 00:52:43.130 

że my na pewno w styczniu tej odpowiedzi Wam 

udzielimy. 

 

00:52:43.570 --> 00:52:47.575 

ale chcemy jednoznacznie mieć wydyskutowane 

terminy i jakiś 

 

00:52:47.635 --> 00:52:51.479 

harmonogram przyjętych i ogólnie 

zaakceptowanych działań. 

 

00:52:51.519 --> 00:52:54.763 

Bo mówiąc wprost, ja mógłbym Państwu napisać to 

mniej więcej już 

 

00:52:54.823 --> 00:52:56.485 

tydzień po albo chwilę po tym, 

 

00:52:56.525 --> 00:52:59.208 

zresztą tak wtedy sygnalizowałem, że ja właściwie, 

 

00:52:59.248 --> 00:53:01.150 

Pani sołtys to mówiłem wtedy na tym spotkaniu, 

 

00:53:01.190 --> 00:53:03.853 

że ja właściwie zaraz mógłbym taką odpowiedź 

udzielić i pewnie to 

 

00:53:03.893 --> 00:53:09.117 

zrobię, ale później zaczęliśmy dyskutować i ja do 

dzisiaj nie jestem 

 

00:53:09.137 --> 00:53:10.959 

w stanie do końca jednoznacznie powiedzieć, 

 

00:53:11.019 --> 00:53:14.781 

jaki będzie harmonogram, bo chcę mieć tutaj 

akceptację, 

 

00:53:14.861 --> 00:53:18.304 

ale taką akceptację, którą jeśli Państwu przedstawię, 

 

00:53:18.344 --> 00:53:19.705 

to będę w stanie ją zrealizować. 

 

00:53:20.525 --> 00:53:24.128 

Bo może to niefortunnie zabrzmi, ale wolałbym nie 

mówić Państwu, 

 

00:53:24.168 --> 00:53:27.230 

że 'Tak, zrobię to' i w październiku będziecie 

Państwo się z tego 

 

00:53:27.270 --> 00:53:29.772 

cieszyć, a później to ja się będę tłumaczył, 

 

00:53:29.792 --> 00:53:32.454 

a nie kto inny, że w październiku jest to niegotowe i 

było 

 

00:53:32.494 --> 00:53:35.055 

niemożliwe. Tak więc wolałbym podać coś, 

 

00:53:35.096 --> 00:53:36.677 

z czego jestem w stanie się wywiązać. 

 

00:53:38.098 --> 00:53:39.439 

Dziękuję. 

 

00:53:39.459 --> 00:53:41.240 

- Dziękuję. Ja tylko uzupełniając. 

 

00:53:41.320 --> 00:53:43.942 

To zaraz po sesji mamy to spotkanie przy tej działce, 

 

00:53:44.002 --> 00:53:47.004 

także Pani Agnieszka na pewno wie i będzie, nie? 

 

00:53:47.024 --> 00:53:49.806 

Bardzo proszę, Pan sołtys teraz, Wiesław 

Kołakowski. 

 

00:53:51.325 --> 00:53:53.667 

- Dziękuję bardzo. 

 

00:53:53.767 --> 00:54:00.372 

A propos obietnic, które są do zrealizowania i straży 

to czekamy 

 

00:54:00.432 --> 00:54:05.816 

na pozwolenie na budowę garażu dla straży w 

Cigacicach. 

 

00:54:05.876 --> 00:54:09.920 

Wiem, że tam sprawa była opiniowana przez 

konserwatora zabytków i ta 

 

00:54:09.980 --> 00:54:11.301 

opinia już wyszła. 
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00:54:11.321 --> 00:54:13.402 

Czy coś wiemy, na jakim to jest etapie, 

 

00:54:13.442 --> 00:54:14.803 

czy już jest pozwolenie na budowę, 

 

00:54:14.863 --> 00:54:17.746 

czy co się dzieje? 

 

00:54:17.786 --> 00:54:24.650 

Sprawa jest o tyle pilna, że do końca marca można 

wycinać drzewa, 

 

00:54:24.690 --> 00:54:26.071 

tam będzie trzeba trochę wyciąć drzew, 

 

00:54:26.912 --> 00:54:33.399 

żebyśmy nie utknęli znowu na rok z powodu braku 

możliwości wycinki drzew. 

 

00:54:33.459 --> 00:54:35.281 

- Dziękuję. Panie burmistrzu. 

 

00:54:35.561 --> 00:54:37.202 

- Tutaj podpytywałem Panią kierownik mówi, 

 

00:54:37.222 --> 00:54:40.966 

że nadal nie mamy zwrotnej jeszcze dokumentacji 

Panie Wiesławie, 

 

00:54:40.986 --> 00:54:42.888 

znaczy pozwolenia tak mówiąc wprost tak, 

 

00:54:42.928 --> 00:54:46.251 

bo to już w tej chwili jest w starostwie. 

 

00:54:46.291 --> 00:54:48.723 

Pani Danko. 

 

00:54:48.764 --> 00:54:51.837 

W tej chwili starosta już tylko i wyłącznie proceduje 

nad tym. 

 

00:54:51.897 --> 00:54:53.364 

Tak, jest potwierdzenie, że tak. 

 

00:54:55.734 --> 00:55:00.097 

- Dziękuję. Do głosu zgłosił się Pan sołtys Michał 

Pilarz. Bardzo proszę. 

 

00:55:00.157 --> 00:55:02.218 

- Tak, ja chciałem jeszcze jeden temat poruszyć. 

 

00:55:02.299 --> 00:55:07.402 

Temat, który wyszedł wczoraj, zgłoszony mi przez 

mieszkańców Cigacic 

 

00:55:07.502 --> 00:55:09.283 

z ul. Portowej. 

 

00:55:09.303 --> 00:55:13.526 

Chodzi o przewracający się płot przy posesji 

gminnej. 

 

00:55:13.546 --> 00:55:16.288 

Czy można by było zainterweniować w tym 

temacie? 

 

00:55:16.308 --> 00:55:19.991 

Gdzieś to ze względów wizualnych i bezpieczeństwa 

ten płot... 

 

00:55:21.312 --> 00:55:23.675 

- Czy mogę dokładnie wiedzieć, o którą posesję, 

 

00:55:23.695 --> 00:55:25.737 

znaczy numer mamy, czy o czym mówimy. 

 

00:55:25.777 --> 00:55:30.363 

- To jest między numerem Portowa 1 a starą 

masarnią, 

 

00:55:30.383 --> 00:55:32.266 

jak się jedzie do portu, zaraz po lewej stronie. 

 

00:55:35.928 --> 00:55:38.910 

Drugi temat, jeśli mogę od razu skorzystać, 

 

00:55:38.950 --> 00:55:40.392 

że mam głos. 

 

00:55:40.432 --> 00:55:45.836 

Chciałbym taką alternatywę na niedzielne 

popołudnie zaproponować. 

 

00:55:45.916 --> 00:55:52.141 

W Cigacicach jest też organizowany finał WOŚP-u na 

sali w szkole 

 

00:55:52.181 --> 00:55:54.003 

podstawowej. 

 

00:55:54.063 --> 00:56:01.809 

Jeśli ktoś miałby ochotę spędzić ten czas w 

alternatywie tutaj do tej 
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00:56:01.909 --> 00:56:03.871 

imprezy, która będzie tutaj w Sulechowie, 

 

00:56:03.891 --> 00:56:09.496 

w ciepłym, przy kawie i cieście, to zapraszam od 

godziny 16:00. 

 

00:56:09.516 --> 00:56:11.638 

- Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w dyskusji. 

 

00:56:11.658 --> 00:56:12.959 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:56:13.019 --> 00:56:15.881 

Punkt 10 - Wolne wnioski, informacje oraz dyskusja. 

 

00:56:15.921 --> 00:56:18.043 

Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

00:56:18.083 --> 00:56:20.926 

Bardzo proszę, Pan radny Sebastian Różycki. 

 

00:56:22.642 --> 00:56:25.844 

- Panie przewodniczący, Panie burmistrzu, 

 

00:56:25.884 --> 00:56:32.048 

wykorzystując aurę, która jest jeszcze i pozwala na 

przycinkę drzew, 

 

00:56:32.348 --> 00:56:38.032 

prosiłbym o sprawdzenie drzew na cmentarzu 

naszym. 

 

00:56:38.112 --> 00:56:41.814 

Bywały takie sytuacje, że drzewa i konary się łamały, 

 

00:56:41.874 --> 00:56:44.536 

spadały na pomniki, one zostały połamane. 

 

00:56:44.556 --> 00:56:46.577 

Więc teraz jest znakomity moment, 

 

00:56:47.137 --> 00:56:50.059 

aby część tych drzew być może i konarów 

poprzycinać. 

 

00:56:50.119 --> 00:56:51.919 

To jest jedna rzecz. 

 

00:56:51.959 --> 00:56:57.162 

Trzymając się dalej kurczowo tematu naszego 

cmentarza. 

 

00:56:57.222 --> 00:57:02.764 

Piękna oświetlona droga prowadzi przez Park 

Żołnierzy Wyklętych 

 

00:57:02.824 --> 00:57:04.425 

między innymi do tego cmentarza. 

 

00:57:04.445 --> 00:57:09.007 

Natomiast żeby przejść później przy murach od 

strony ul. Kwiatowej 

 

00:57:09.087 --> 00:57:11.489 

i Sportowej - to już tak nie wygląda. 

 

00:57:11.609 --> 00:57:14.671 

To jest teren, który powraca jak bumerang. 

 

00:57:14.711 --> 00:57:20.315 

Niestety wiem, że sprawa dotyczy tak naprawdę 

inwentaryzacji po 

 

00:57:20.395 --> 00:57:25.358 

stronie sieci energetycznej i majątku gminy, 

 

00:57:25.418 --> 00:57:29.861 

bo tam stare lampy stoją bez kloszy. 

 

00:57:29.901 --> 00:57:34.625 

Na niektórych garażach widnieją wysięgniki do 

lamp, 

 

00:57:34.665 --> 00:57:37.267 

które mogłyby tą część doświetlić. 

 

00:57:38.087 --> 00:57:42.911 

Mówiłem o tym, że to nie jest zadanie na teraz, 

 

00:57:42.951 --> 00:57:48.336 

na już, żeby mimo wszystko starać się doświetlić to 

wyjście z tego 

 

00:57:48.396 --> 00:57:52.840 

cmentarza i ten łącznik, żeby naprawić. 

 

00:57:52.860 --> 00:57:54.761 

Zdaję sobie sprawę, że aura jaka jest, 

 

00:57:54.801 --> 00:58:01.447 

taka jest, ale prosiłbym wystąpić do starostwa 

powiatowego, 
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00:58:01.527 --> 00:58:10.959 

mnie nurtuje droga ul. Piaskowa, że stan techniczny 

tej drogi jest kiepski. 

 

00:58:11.019 --> 00:58:16.708 

Łatanie szpadlem i nie wiem udeptywanie małą 

ubijaczką nie rozwiązuje 

 

00:58:16.768 --> 00:58:20.133 

problemu, bo co chwilę jednak się pojawiają kolejne 

dziury. 

 

00:58:20.533 --> 00:58:23.597 

I nie dotyczy to tak naprawdę moje zgłoszenie tylko 

tej konkretnej 

 

00:58:23.677 --> 00:58:28.422 

ulicy, ale myślę że część dróg wewnętrznych i 

naszych gminnych 

 

00:58:28.462 --> 00:58:30.064 

też należałoby sprawdzić. 

 

00:58:30.124 --> 00:58:32.807 

Odwieczny problem taki jest na ul. Ogrodowej. 

 

00:58:32.847 --> 00:58:35.130 

Odwieczny taki problem jest na ul. Południowej. 

 

00:58:35.590 --> 00:58:38.352 

I na wielu innych drobnych drogach. 

 

00:58:38.433 --> 00:58:41.315 

Myślę, że jak troszeczkę ta pogoda by się poprawiła, 

 

00:58:41.395 --> 00:58:46.219 

to myślę, że należałoby zintensyfikować te działania, 

 

00:58:46.279 --> 00:58:51.443 

żeby te po prostu w tych lokalizacjach poprawić ten 

stan techniczny 

 

00:58:51.503 --> 00:58:52.644 

tych dróg. 

 

00:58:52.724 --> 00:58:55.807 

Także to są wnioski, o które bym prosił. 

 

00:58:55.887 --> 00:58:58.929 

A, i ostatnia rzecz, którą zgłosiłem Pani Marcie 

Blicharskiej. 

 

00:59:00.050 --> 00:59:02.434 

My jako Rada powinniśmy się nad tematem 

pochylić, 

 

00:59:02.455 --> 00:59:08.084 

a mianowicie wykorzystania przestrzeni publicznej 

do reklamowania się 

 

00:59:08.164 --> 00:59:12.732 

i wywieszania ogłoszeń, naklejania materiałów. 

 

00:59:14.449 --> 00:59:16.710 

Dlaczego o tym mówię? 

 

00:59:16.750 --> 00:59:22.552 

Przechodząc przez Park Sulecha ul. Kusocińskiego 

niedawno robiliśmy 

 

00:59:22.572 --> 00:59:25.173 

inwestycje - nowe lampy oświetleniowe. 

 

00:59:25.213 --> 00:59:27.853 

I na tych lampach po prostu 'Kupię garaż', 

 

00:59:27.873 --> 00:59:29.394 

'Sprzedam garaż', chyba po 3, 

 

00:59:29.394 --> 00:59:34.475 

po 4 ogłoszenia ponaklejane i to szpeci nasz 

majątek. 

 

00:59:34.535 --> 00:59:38.497 

Więc myślę, że można byłoby się pochylić też nad 

innymi 

 

00:59:38.577 --> 00:59:41.678 

wielkopowierzchniowymi reklamami. 

 

00:59:41.698 --> 00:59:45.239 

W niektórych miastach do tego Rady dojrzały, 

 

00:59:45.319 --> 00:59:48.860 

żeby tą przestrzeń publiczną unormować. 

 

00:59:48.900 --> 00:59:53.001 

Może warto byłoby się pochylić Panie 

przewodniczący i wprowadzić 

 

00:59:53.061 --> 00:59:58.783 

pod dyskusję w najbliższym półroczu temat 

unormowania tych zasad. 

 

00:59:58.823 --> 01:00:02.565 
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Natomiast też nie tylko dotyczącego reklamowania 

w tej przestrzeni 

 

01:00:02.605 --> 01:00:08.127 

publicznej, ale przepraszam, karania za wywieszanie 

w miejscach 

 

01:00:08.167 --> 01:00:09.742 

niedozwolonych. 

 

01:00:09.782 --> 01:00:13.926 

Bo jeżeli tego nie wprowadzimy, to będziemy mieć 

dalej tak, 

 

01:00:13.946 --> 01:00:15.448 

jak jest. 

 

01:00:15.508 --> 01:00:18.531 

Także myślę, że warto byłoby się nad takim 

tematem pochylić. Dziękuję bardzo. 

 

01:00:19.051 --> 01:00:20.152 

- Dziękuję. To trudny temat. 

 

01:00:20.172 --> 01:00:21.634 

Pan burmistrz się zgłosił ad vocem. 

 

01:00:21.674 --> 01:00:22.835 

Bardzo proszę Panie burmistrzu. 

 

01:00:24.504 --> 01:00:26.006 

- Panie Sebastianie z tego co wiem, 

 

01:00:26.086 --> 01:00:30.872 

to SuPeKom dość regularnie dokonuje przeglądu 

stanu drzew. 

 

01:00:30.952 --> 01:00:33.996 

Tutaj za każdym razem konsultuje to też z panią 

konserwator, 

 

01:00:34.056 --> 01:00:37.500 

bo brałem udział kiedyś w pewnych negocjacjach w 

tym zakresie. 

 

01:00:37.520 --> 01:00:39.903 

Jeśli chodzi o chodnik przy cmentarzu, 

 

01:00:40.464 --> 01:00:45.851 

to muszę Panu powiedzieć, że my jesteśmy w trakcie 

długofalowego 

 

01:00:45.891 --> 01:00:50.278 

procesu, który już na pewnym etapie zakończył się 

pewnym sukcesem, 

 

01:00:50.338 --> 01:00:55.806 

bo od mniej więcej końcówki III albo początku IV 

kwartału ubiegłego 

 

01:00:55.846 --> 01:00:57.749 

roku jesteśmy już właścicielem tamtego obszaru, 

 

01:00:57.789 --> 01:01:00.132 

a dotychczas nie byliśmy. 

 

01:01:00.172 --> 01:01:05.559 

Przejęliśmy to od PKP i to jest dopiero tak jak 

przejęliśmy park PKP 

 

01:01:05.659 --> 01:01:11.767 

i fragment działki też dalej i taki mamy plan, 

 

01:01:11.807 --> 01:01:13.670 

żeby też tym obszarem się zająć. 

 

01:01:15.292 --> 01:01:19.615 

Myślę, że to jest w kontekście pewnego ciągu w 

kierunku PKP tak 

 

01:01:19.635 --> 01:01:23.198 

naprawdę ciągle patrząc, jak się mieszkańcy nasi 

często 

 

01:01:23.238 --> 01:01:25.219 

przemieszczają, to jest to taki obszar, 

 

01:01:25.239 --> 01:01:30.063 

który, mam nadzieję, Państwo też w jakimś czasie 

nieodległym 

 

01:01:30.123 --> 01:01:33.546 

podejmiecie, przychylicie się do takiej decyzji, 

 

01:01:33.566 --> 01:01:37.709 

aby podjąć się zadania polegającego na 

wybudowaniu tam na nowo 

 

01:01:37.729 --> 01:01:39.651 

chodnika, czy ułożeniu chodnika na nowo. 

 

01:01:40.391 --> 01:01:43.813 

A jeśli chodzi o oświetlenie, to tutaj Pani Marta 

mówi, 

 

01:01:43.854 --> 01:01:47.416 



Załącznik do protokołu 
nr ORG.0002.1.2025 z dnia 21 stycznia 2025 r. 

Strona 29 z 38 
 

że niestety od zera prawdopodobnie dokumentacja. 

 

01:01:48.116 --> 01:01:52.899 

To co tam jest, będzie wymagało przygotowania. 

 

01:01:52.939 --> 01:01:58.243 

Niestety my przejmując tego rodzaju działki nie 

dostajemy z nimi 

 

01:01:58.283 --> 01:02:01.465 

ani dokumentacji technicznej tych obszarów, 

 

01:02:01.525 --> 01:02:02.726 

bo myślę, że ich nie ma. 

 

01:02:03.606 --> 01:02:08.371 

Myślę, że te spółki niestety o to przez kilkadziesiąt 

lat nie dbały 

 

01:02:08.391 --> 01:02:12.174 

i w związku z tym nie mają tego nawet 

zinwentaryzowanego. 

 

01:02:12.194 --> 01:02:14.977 

Natomiast działka, i to jest chyba najważniejsza 

informacja, 

 

01:02:15.017 --> 01:02:20.122 

działka w tej chwili jest już nasza i po raz pierwszy 

mogę oficjalnie 

 

01:02:20.222 --> 01:02:21.983 

czy legalnie nawet tam posprzątać. 

 

01:02:23.004 --> 01:02:24.986 

Proszę mnie nie pytać, jak było to robione 

poprzednio. 

 

01:02:28.032 --> 01:02:31.155 

Jeśli chodzi o ul. Piaskową, nie pamiętam daty, 

 

01:02:31.235 --> 01:02:36.739 

ale na pewno w tym roku nawet oficjalnie 

wystąpiliśmy wskazując nawet 

 

01:02:36.779 --> 01:02:41.563 

chęć współdziałania, to co zwykle w kontekście tej 

konkretnej drogi, 

 

01:02:41.643 --> 01:02:45.746 

bo uznajemy, i mówię to z pełną 

odpowiedzialnością, 

 

01:02:45.806 --> 01:02:49.408 

że tak jak w przypadku dróg wojewódzkich - 

Kościuszki, 

 

01:02:49.468 --> 01:02:55.511 

Przemysłowa, to jest najgorszy stan w samym 

mieście, 

 

01:02:55.551 --> 01:02:58.072 

tak ul. Piaskowa, jeśli chodzi o drogi powiatowe, 

 

01:02:58.092 --> 01:03:01.434 

to jest najgorszy stan w samym mieście. 

 

01:03:01.474 --> 01:03:04.636 

Więc bardzo formalnie też niedawno, 

 

01:03:04.676 --> 01:03:07.477 

dosłownie kilka, kilkanaście dni chyba temu... 

 

01:03:11.004 --> 01:03:13.865 

Tak, tutaj Pan wiceburmistrz podpowiada, 

 

01:03:13.905 --> 01:03:19.687 

że przy okazji pracy nad budżetem też to pismo 

wychodziło. 

 

01:03:19.727 --> 01:03:22.648 

Jeśli chodzi o oklejanie lamp, to wydaje mi się tutaj 

Panie 

 

01:03:22.708 --> 01:03:26.250 

komendancie, że my mamy taką możliwość i takie 

działania też od czasu 

 

01:03:26.270 --> 01:03:27.670 

do czasu były prowadzone. 

 

01:03:27.710 --> 01:03:31.232 

Być może trzeba postawić to jako, 

 

01:03:31.252 --> 01:03:34.853 

w cudzysłowie, priorytet jakichś działań 

porządkowych 

 

01:03:36.273 --> 01:03:38.454 

i zidentyfikować pewnie, co jest możliwe, 

 

01:03:38.474 --> 01:03:40.815 

na podstawie telefonów umieszczanych w takich 

ogłoszeniach. 

 

01:03:42.856 --> 01:03:44.136 
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Robimy to, żeby nie było. 

 

01:03:44.636 --> 01:03:47.418 

Na drzewach, na lampach, w miejscach do tego 

nieprzeznaczonych takich 

 

01:03:47.458 --> 01:03:49.798 

rzeczy się oczywiście nie wywiesza. 

 

01:03:49.858 --> 01:03:52.960 

Są do tego tablice ogłoszeń, które rządzą się swoimi 

prawami. 

 

01:03:52.980 --> 01:03:55.461 

Niektóre są możliwe do wykorzystania w formie 

nieodpłatnej, 

 

01:03:55.501 --> 01:04:00.983 

inne oczywiście w formie odpłatnej, tak jak to 

zwykle bywa. 

 

01:04:01.063 --> 01:04:03.845 

A to o czym mówił Pan Sebastian na sam koniec, 

 

01:04:03.865 --> 01:04:07.508 

to tak naprawdę uchwała krajobrazowa, o której 

kiedyś już 

 

01:04:07.548 --> 01:04:09.829 

rozmawialiśmy. 

 

01:04:09.869 --> 01:04:14.853 

Uchwała, która wymaga zinwentaryzowania całości 

obszaru i która 

 

01:04:14.893 --> 01:04:18.496 

kosztuje, powiem, no kilkaset tysięcy 

przygotowawczo. 

 

01:04:19.897 --> 01:04:23.579 

Natomiast problem jest z akceptacją tej uchwały. 

 

01:04:23.599 --> 01:04:27.241 

To są doświadczenia większych od nas miast, 

 

01:04:27.301 --> 01:04:30.822 

gdzie, mówiąc wprost, często spotyka się to z 

bardzo dużym uporem 

 

01:04:30.862 --> 01:04:34.625 

właściciel nieruchomości, ponieważ w praktyce 

reguluje to możliwość 

 

01:04:34.645 --> 01:04:36.666 

umieszczania reklam również na terenach 

prywatnych. 

 

01:04:37.586 --> 01:04:40.308 

To tylko w takiej formie można szerokiej to zrobić. 

 

01:04:40.529 --> 01:04:45.332 

Czyli mówiąc wprost ograniczyłbym np. Panu 

umieszczania reklam 

 

01:04:45.392 --> 01:04:49.336 

na Pana obiekcie, bądź nakazał, że mogą być one 

tylko w kolorze np. 

 

01:04:49.376 --> 01:04:51.257 

czarnym, białym bądź zielonym. 

 

01:04:51.357 --> 01:04:55.000 

To tak powiem, tyle wynika z tych uchwał. 

 

01:04:55.060 --> 01:04:58.923 

No i wiemy, że to jest naprawdę dość trudny temat, 

 

01:04:58.963 --> 01:05:05.088 

wyzwanie i niewielu ostatecznie tą procedurę 

przeszło. Dziękuję. 

 

01:05:05.228 --> 01:05:07.110 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan radny Piotr Czuba. 

 

01:05:09.454 --> 01:05:10.934 

- Dziękuję za głos. 

 

01:05:11.014 --> 01:05:14.235 

Szanowna Rado, Panie Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej, 

 

01:05:14.275 --> 01:05:18.716 

biorąc pod uwagę burzliwe dyskusje na temat opieki 

nad zwierzętami 

 

01:05:18.736 --> 01:05:21.617 

w gminie Sulechów podczas prac komisji wspólnych 

i w dniu 

 

01:05:21.657 --> 01:05:27.058 

dzisiejszym, może Komisja Rewizyjna pochyliłaby się 

nad kontrolą 

 

01:05:27.078 --> 01:05:31.459 

i sprawdzeniem, jak był do tej pory realizowany plan 

opieki 
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01:05:31.479 --> 01:05:33.580 

nad zwierzętami w gminie Sulechów. Taka moja 

propozycja. 

 

01:05:35.114 --> 01:05:37.036 

- Dziękuję. Pan Sebastian zaraz się zgłosi, 

 

01:05:37.096 --> 01:05:39.379 

że oczekuje jakiejś informacji mailowo. 

 

01:05:39.659 --> 01:05:41.461 

- Oczywiście, to co powiedziałem na początku sesji. 

 

01:05:42.222 --> 01:05:44.064 

- Tak jest. 

 

01:05:44.124 --> 01:05:48.008 

Czyli wnioski do przewodniczącego, żeby to opisać 

konkretnie i tak 

 

01:05:48.048 --> 01:05:50.251 

dalej. Bardzo proszę, Pan radny Jerzy Rozynek. 

 

01:05:52.133 --> 01:05:55.617 

- Wysoka Rado, Panie przewodniczący, Panie 

sołtysie, Panie burmistrzu 

 

01:05:55.637 --> 01:06:01.346 

przepraszam, ale nie pomyliłem się. 

 

01:06:01.506 --> 01:06:05.946 

Chciałbym się zapytać, dotyczy Armii Krajowej. 

 

01:06:06.006 --> 01:06:11.267 

Tam na całej długości ulicy jest zakaz zatrzymania się 

w postoju, 

 

01:06:11.347 --> 01:06:15.068 

a zawsze w godzinach między godziną 7:30 a 8:00, 

 

01:06:15.088 --> 01:06:16.848 

gdzie jest największe natężenie ruchu, 

 

01:06:16.868 --> 01:06:18.629 

nie można ulicą przejechać. 

 

01:06:18.669 --> 01:06:22.149 

Dostawcy do sklepów znajdujących się przy ulicy 

tam chyba przy 

 

01:06:22.169 --> 01:06:29.151 

numerze 43, 42 po prostu zatrzymują się na jezdni, 

 

01:06:29.191 --> 01:06:30.232 

blokują ruch. 

 

01:06:30.272 --> 01:06:32.633 

Nie można dojechać do szkoły, nie można ze szkoły 

wyjechać, 

 

01:06:32.673 --> 01:06:34.974 

nie można dowieźć dzieci. 

 

01:06:34.994 --> 01:06:36.295 

W ogóle jest problem. 

 

01:06:36.355 --> 01:06:38.976 

Ulica staje się o tej godzinie nie przejezdna, 

 

01:06:38.996 --> 01:06:44.279 

a o tej porze na Armii Krajowej jest chyba 

największy ruch w ciągu 

 

01:06:44.319 --> 01:06:45.499 

całego dnia. 

 

01:06:45.559 --> 01:06:47.842 

No i drugi problem też dotyczy Armii Krajowej, 

 

01:06:47.862 --> 01:06:52.907 

akurat budynku przy ulicy 74. 

 

01:06:53.147 --> 01:06:56.630 

Tam swego czasu było ładne ogrodzenie murowane, 

 

01:06:56.690 --> 01:07:01.035 

zabytkowe i zostało rozebrane. 

 

01:07:01.095 --> 01:07:06.680 

Miała być zrobiona droga dojazdowa do Osiedla 

Konstytucji 3 Maja. 

 

01:07:06.740 --> 01:07:10.844 

I to jest tak. Po prostu wyrwano kawał muru. 

 

01:07:11.164 --> 01:07:15.008 

To szpeci, to stanowi zagrożenie dla młodzieży, 

 

01:07:15.028 --> 01:07:22.659 

dla innych, są cegły rozwalone i czy jest możliwość 

zrobienia coś z tym. 

 

01:07:22.679 --> 01:07:26.181 

To jest tak jak jest wjazd do CKZU, 
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01:07:26.241 --> 01:07:31.944 

od ul. Armii Krajowej właśnie i tam był taki mur 

postawiony, 

 

01:07:34.365 --> 01:07:37.186 

jak wygląda budynek naszej szkoły, 

 

01:07:37.246 --> 01:07:42.749 

ale po drugiej stronie ulicy i tam został po prostu 

rozerwany 

 

01:07:42.949 --> 01:07:47.272 

i stworzono sobie wjazd na podwórze tej posesji. 

 

01:07:47.292 --> 01:07:49.973 

Tak, przy dawnych blaszkach. 

 

01:07:51.322 --> 01:07:53.224 

- Dziękuję. Pan burmistrz zgłasza się ad vocem, 

 

01:07:53.264 --> 01:07:56.527 

bardzo proszę Panie burmistrzu. 

 

01:07:56.567 --> 01:08:00.050 

- Panie radny postaram się rozpoznać ten temat i 

być może, 

 

01:08:00.070 --> 01:08:05.655 

to tak na gorąco teraz myślę, ponieważ ten obiekt 

74 jest właśnie 

 

01:08:05.675 --> 01:08:07.896 

w zainteresowaniu naszym, jeśli chodzi o to 

dofinansowanie. 

 

01:08:07.936 --> 01:08:12.620 

Być może należałoby nawet jeszcze zwiększyć to 

dofinansowanie 

 

01:08:12.640 --> 01:08:14.442 

i wykonać pracę związane z ogrodzeniem. 

 

01:08:14.482 --> 01:08:16.663 

To tak na gorąco. 

 

01:08:16.683 --> 01:08:18.905 

To jest jedyny wpływ, jaki mogę mieć na tamten 

obszar, 

 

01:08:18.945 --> 01:08:21.626 

bo sama ulica co do zasady, to Państwo wiecie, 

 

01:08:21.666 --> 01:08:25.408 

ona nam nie podlega i tutaj pewnie skuteczniej 

będziemy musieli 

 

01:08:25.448 --> 01:08:29.249 

zadziałać poprzez Zarząd Dróg Wojewódzkich, 

 

01:08:29.289 --> 01:08:30.830 

bo droga jest wojewódzka jako taka, 

 

01:08:30.870 --> 01:08:34.732 

natomiast oczywiście w kontekście parkowania 

myślę, 

 

01:08:34.752 --> 01:08:36.273 

że Pan komendant już sobie zapisał, 

 

01:08:36.313 --> 01:08:41.175 

więc też jak gdyby przy współpracy z policją 

spróbujemy zareagować. 

 

01:08:41.195 --> 01:08:45.798 

Z tego co pamiętam, już była interwencja w tym 

temacie i kwestia 

 

01:08:45.838 --> 01:08:48.019 

dojazdu od zaplecza w cudzysłowie. 

 

01:08:55.966 --> 01:09:00.510 

Rozpoznam, jaka jest w tej chwili sytuacja formalno-

prawna. 

 

01:09:00.550 --> 01:09:03.533 

Chociaż tak jak mówię, akurat nie my będziemy 

mogli zareagować wprost 

 

01:09:03.933 --> 01:09:08.437 

tylko Zarząd Dróg Wojewódzkich. 

 

01:09:08.457 --> 01:09:10.559 

- Dziękuję. Bardzo proszę, Pan radny Jacek Światły. 

 

01:09:11.738 --> 01:09:13.980 

- Dziękuję Panie przewodniczący. 

 

01:09:14.501 --> 01:09:15.862 

Panie burmistrzu, ja mam takie pytanko, 

 

01:09:15.962 --> 01:09:18.244 

w sumie prośbę, bo tu docierają do mnie wnioski, 

 

01:09:18.264 --> 01:09:19.886 

specjalnie się przyjechałem. 
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01:09:19.926 --> 01:09:23.729 

Wszyscy wiemy, że na ul. Kamiennej czy przy ul. 

Kamiennej otworzono 

 

01:09:23.769 --> 01:09:27.132 

nowy market. Mówimy o Dino. 

 

01:09:27.212 --> 01:09:30.675 

Pragnę zwrócić uwagę, że naprzeciwko Dino jest 

dość spore osiedle. 

 

01:09:30.736 --> 01:09:34.919 

Tam ludzie dochodzą z Kamiennej i również z 

Okrężnej i powiedzmy 

 

01:09:34.959 --> 01:09:36.481 

sobie szczerze chodzą na skróty. 

 

01:09:37.176 --> 01:09:39.758 

I to chodzą osoby starsze, które gdzieś tam 

powiedzmy między 

 

01:09:39.818 --> 01:09:42.039 

pojazdami muszą się przeciskać. 

 

01:09:42.599 --> 01:09:45.781 

Myślę, że zasadnym byłoby też rozważenie ułożenia 

jakiegoś tam 

 

01:09:45.801 --> 01:09:48.303 

przejścia po środku bezpośrednio przy tym. 

 

01:09:48.343 --> 01:09:50.824 

Ja wiem, że to dojdzie może kolejne przejście albo 

może albo 

 

01:09:50.884 --> 01:09:52.725 

przesunąć to drugie, które jest bliżej skrzyżowania, 

 

01:09:52.765 --> 01:09:54.266 

żeby może bliżej przejścia było, 

 

01:09:54.306 --> 01:09:57.088 

tak żeby ludziom umożliwić, bo centralnie chodzą 

przed pojazdami. 

 

01:09:57.148 --> 01:09:59.069 

Sam jechałem, sam widziałem, bo mówię, 

 

01:09:59.109 --> 01:10:01.871 

jak docierały do mnie wnioski mieszkańców z 

Okrężnej i również 

 

01:10:01.931 --> 01:10:04.373 

z Kamiennej, więc po prostu widzę, 

 

01:10:04.413 --> 01:10:05.453 

że jednak jest to potrzeba. 

 

01:10:05.554 --> 01:10:08.276 

A nie ukrywajmy, że oni mają najbliżej ten market, 

 

01:10:08.316 --> 01:10:11.198 

bo naprzeciwko i będą z niego korzystali. 

 

01:10:11.278 --> 01:10:14.101 

Więc może zasadnym byłoby faktycznie, 

 

01:10:14.121 --> 01:10:17.424 

że tak powiem, dołożenie tego przejścia dla pieszych 

lub jakieś inne 

 

01:10:17.444 --> 01:10:19.485 

rozwiązanie przesunięcia może innego przejścia. 

 

01:10:19.505 --> 01:10:20.827 

Dziękuję. 

 

01:10:20.867 --> 01:10:23.469 

- Dziękuję. Bardzo proszę, Pan radny Romuald 

Modrzyk. 

 

01:10:26.868 --> 01:10:30.570 

- Szanowni Państwo, ja tytułem uzupełnienia pisma, 

 

01:10:30.610 --> 01:10:37.952 

które złożyłem u Pana przewodniczącego 

Radosławem Murkowskiego. 

 

01:10:38.012 --> 01:10:41.334 

Jest to podziękowanie od Szkolnego Koła 

Wolontariatu, 

 

01:10:41.354 --> 01:10:44.576 

gdzie wspieraliśmy działalność tego koła na rzecz 

dzieci 

 

01:10:44.596 --> 01:10:47.118 

niepełnosprawnych. 

 

01:10:47.158 --> 01:10:49.780 

Chcę, drodzy Państwo, powiedzieć, że przede 

wszystkim bardzo 

 

01:10:49.820 --> 01:10:52.862 
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serdecznie za to wsparcie wspólnie uczynione 

dziękuję, 

 

01:10:52.902 --> 01:10:58.166 

bo powiem, że do tego wsparcia przyłożyliśmy się 

wszyscy i w imieniu 

 

01:10:58.246 --> 01:11:02.689 

radnych przekazałem kwotę 2100 zł. 

 

01:11:02.709 --> 01:11:04.391 

Ale chcę powiedzieć, że pieniądze to nie wszystko. 

 

01:11:04.451 --> 01:11:07.293 

Chcę powiedzieć, że daliśmy nam też coś więcej, 

 

01:11:07.353 --> 01:11:11.417 

bo myślę, że pokazaliśmy, że doceniamy tą pracę 

wolontariuszy w tym 

 

01:11:11.477 --> 01:11:13.919 

kole, tam było 106 osób. 

 

01:11:13.959 --> 01:11:17.822 

Myślę też, że bardzo istotnie pokazaliśmy jak 

wspieramy działalność 

 

01:11:17.902 --> 01:11:20.544 

tychże wolontariuszy na rzecz osób 

niepełnosprawnych. 

 

01:11:20.604 --> 01:11:22.826 

Bardzo serdecznie wszystkim Państwu za to 

dziękuję. 

 

01:11:23.747 --> 01:11:26.049 

- Dziękuję. Bardzo proszę, pan radny Wiesław 

Kołakowski. 

 

01:11:27.148 --> 01:11:29.049 

- Dziękuję bardzo. 

 

01:11:29.129 --> 01:11:34.273 

Panie burmistrzu, Krężoły, ul. Banacha i oświetlenie. 

 

01:11:34.293 --> 01:11:38.236 

Rozmawiałem 2 razy z pracownikiem zajmujący się 

tym tematem. 

 

01:11:38.276 --> 01:11:41.918 

Wszystko jest w porządku, ale lampy nie świecą. 

 

01:11:41.938 --> 01:11:46.942 

Narzekają pracownicy, którzy tam chodzą na 

pierwszą zmianę na 6:00 rano, 

 

01:11:47.042 --> 01:11:50.144 

albo wracają z drugiej zmiany po 22:00. Dziękuję. 

 

01:11:51.625 --> 01:11:53.927 

- Dziękuję. Bardzo proszę, Pani radna Karolina 

Szarłata. 

 

01:11:57.149 --> 01:12:04.413 

- Ja mam tylko taką prośbę do służb porządkujących 

nasz park tzw. Nowotki. 

 

01:12:04.494 --> 01:12:09.937 

Od kilku tygodni zostały złożone tam worki z 

uprzątniętymi liśćmi 

 

01:12:09.997 --> 01:12:13.319 

i wielokrotnie służby, które regularnie porządkują 

ten teren. 

 

01:12:14.039 --> 01:12:15.760 

omijają te worki. 

 

01:12:15.820 --> 01:12:26.366 

Worki stały kilka tygodni z terenu uporządkowanego 

osobiście przez 

 

01:12:26.406 --> 01:12:29.848 

akurat mojego męża z terenu parku. 

 

01:12:29.888 --> 01:12:35.051 

Przy okazji porządkując z naszego terenu uprzątnął 

sporą część terenu 

 

01:12:35.111 --> 01:12:40.134 

parku zostawiając worki z tymi liśćmi do 

uprzątnięcia dla służb, 

 

01:12:40.174 --> 01:12:42.316 

ale to kilka tygodni te worki stały. 

 

01:12:42.376 --> 01:12:43.797 

Nie wiem, jak jest na dzień dzisiejszy, 

 

01:12:43.837 --> 01:12:45.678 

bo dzisiaj niestety tego nie zweryfikowałam, 

 

01:12:45.718 --> 01:12:48.180 

czy te worki zostały uprzątnięte czy nie, 

 

01:12:48.240 --> 01:12:52.663 
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ale to jest 5 dużych zielonych worków przy 

chodniku. 

 

01:12:52.723 --> 01:12:56.445 

Więc prosiłabym, jeśli służby jeżdżą regularnie, 

 

01:12:56.505 --> 01:13:00.008 

a wiem, że jeżdżą i wszystko fajnie sprzątają to, 

 

01:13:00.048 --> 01:13:04.392 

żeby po prostu przy okazji zgarnąć te worki. 

Dziękuję. 

 

01:13:04.452 --> 01:13:07.039 

- Dziękuję i bardzo proszę Pana burmistrza. 

 

01:13:07.099 --> 01:13:08.843 

Tu widzę Pan burmistrz Wojciech Szefner. 

 

01:13:09.405 --> 01:13:11.209 

Na wszystkie pytania, jeżeli można, 

 

01:13:11.390 --> 01:13:12.432 

odnieść się, bardzo proszę. 

 

01:13:13.223 --> 01:13:15.544 

Bo to już nie ma więcej pytań radnych, 

 

01:13:15.564 --> 01:13:17.004 

chyba że... Bardzo proszę. 

 

01:13:19.525 --> 01:13:23.427 

- Myślę, że będą na pewno, bo w tym punkcie 

zawsze jest dużo. 

 

01:13:23.467 --> 01:13:28.168 

Szanowna Pani radna, jeżeli to przeoczenie jeszcze 

nie zostało 

 

01:13:28.269 --> 01:13:31.030 

uprzątnięte, to dzisiaj sprawdzamy w tym 

momencie, 

 

01:13:31.050 --> 01:13:32.630 

jeżeli te worki, to zwykłe przeoczenie. 

 

01:13:32.670 --> 01:13:33.971 

Być może, jeżeli te worki zostały, 

 

01:13:34.011 --> 01:13:36.472 

to dzisiaj będą uprzątnięte. 

 

01:13:36.492 --> 01:13:39.073 

Jeśli chodzi o Krężoły, to my za chwilkę to też 

sprawdzimy. 

 

01:13:39.113 --> 01:13:42.355 

Z tego co już Pani Marta podpowiada, to jeszcze 

gwarancja obejmuje. 

 

01:13:43.055 --> 01:13:47.517 

Ale sprawdzimy, za chwilkę się tym tematem 

zajmiemy. 

 

01:13:47.577 --> 01:13:50.839 

Odpowiadając Panu radnemu Jackowi, 

 

01:13:50.879 --> 01:13:52.359 

też ten temat sprawdzimy. 

 

01:13:52.419 --> 01:13:54.340 

Rozumiem, że z Panem przewodniczącym komisji, 

 

01:13:54.620 --> 01:13:58.862 

z Panem Przemkiem, też ten temat będzie 

rozpatrywany, 

 

01:13:58.882 --> 01:14:02.003 

bo to myślę, że przez komisję też powinno gdzieś 

tam przejść, 

 

01:14:02.023 --> 01:14:03.724 

tak jak zazwyczaj te tematy gdzieś tam przechodziły. 

 

01:14:03.744 --> 01:14:06.065 

- Ja już w wstępnie Panie burmistrz rozmawiałem na 

ten temat. 

 

01:14:06.105 --> 01:14:08.546 

Tylko powiedziałem, że zgłoszę to na komisji, znaczy 

na wnioskach. 

 

01:14:08.606 --> 01:14:13.547 

- Rozumiem. 

 

01:14:13.587 --> 01:14:14.808 

Chyba wszystkie odpowiedzi. 

 

01:14:14.848 --> 01:14:17.789 

Jeżeli coś przeoczyłem, to proszę mi przypomnieć. 

Dziękuję. 

 

01:14:17.849 --> 01:14:21.390 

- I do głosu jeszcze się zgłosił Pan radny Sebastian 

Różycki. Bardzo proszę. 
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01:14:22.719 --> 01:14:24.781 

- Ja wracam z tematem jak bumerang. 

 

01:14:24.841 --> 01:14:26.763 

Dotyczy to 2 nieruchomości. 

 

01:14:26.783 --> 01:14:29.766 

Chciałbym tylko przypomnieć i poprosić o kolejne 

kroki, 

 

01:14:29.786 --> 01:14:31.948 

żebyście Państwo jako gmina podjęli. 

 

01:14:32.008 --> 01:14:37.353 

Aleja Niepodległości, dawny budynek PZPR-u, 

 

01:14:37.433 --> 01:14:41.037 

vis a vis Santander Banku - drugi raz pożar. 

 

01:14:41.757 --> 01:14:46.019 

A więc warto byłoby poczynić jakieś kroki ku temu, 

 

01:14:46.099 --> 01:14:50.302 

aby zabezpieczenie tej nieruchomości przez 

obecnego właściciela 

 

01:14:50.362 --> 01:14:52.703 

zostało jakby skuteczniej poczynione, 

 

01:14:52.763 --> 01:14:55.584 

no bo stan techniczny zaczyna, że tak powiem, 

 

01:14:55.644 --> 01:14:57.325 

zagrażać. 

 

01:14:57.405 --> 01:15:00.007 

Jeżeli te pożary się pojawiają, no to mam wrażenie, 

 

01:15:00.167 --> 01:15:05.910 

że w tym pustostanie przebywają osoby bezdomne i 

oby nie doszło 

 

01:15:05.970 --> 01:15:07.270 

do tragedii. To jest jedna rzecz. 

 

01:15:08.351 --> 01:15:12.013 

I temat, który ciągnie się, przepraszam brzydko 

mówiąc, 

 

01:15:12.073 --> 01:15:15.094 

takiej przenośni użyję, jak guma w majtkach. 

 

01:15:16.415 --> 01:15:21.358 

Ul. Armii Krajowej, nieruchomość przy skręcie na ul. 

Kasztanową, 

 

01:15:21.418 --> 01:15:25.320 

czyli na Osiedle Konstytucji 3 Maja. 

 

01:15:25.420 --> 01:15:27.882 

Zagrodzone dojście, chodnik od wielu, 

 

01:15:27.942 --> 01:15:29.303 

wielu lat. 

 

01:15:29.343 --> 01:15:32.165 

Wiem, że ten temat jest ciężki do rozstrzygnięcia, 

 

01:15:32.245 --> 01:15:35.747 

ale należałoby mimo wszystko chyba do sprawy 

jeszcze raz gdzieś tam 

 

01:15:35.807 --> 01:15:40.336 

odświeżyć ją i powrócić, żeby zobaczyć, czy udało 

się, 

 

01:15:40.477 --> 01:15:44.493 

może stanowisko właściciela też się zmieniło w tej 

kwestii. Dziękuję bardzo. 

 

01:15:44.553 --> 01:15:46.074 

- Dziękuję. Bardzo proszę Panie burmistrzu. 

 

01:15:47.665 --> 01:15:51.126 

- No obie nieruchomości mają taki sam stan prawny 

- są własnością 

 

01:15:51.186 --> 01:15:53.947 

prywatną i wiecie Państwo, że dodatkowo jeszcze 

nie przy drogach, 

 

01:15:53.967 --> 01:15:55.007 

którymi my zarządzamy. 

 

01:15:56.407 --> 01:15:58.128 

To już mówiłem nieraz, szanowni Państwo, 

 

01:15:58.168 --> 01:16:02.489 

że pewnie nasza reakcja tutaj jako gminy byłaby 

zupełnie inna. 

 

01:16:02.569 --> 01:16:05.570 

Ja powiem bardzo wprost - zajęcie pasa drogowego. 

 

01:16:06.850 --> 01:16:07.931 

Bo ja to tak odbieram. 
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01:16:07.951 --> 01:16:10.473 

W momencie, kiedy są ustawione pewne rzeczy na 

chodniku, 

 

01:16:10.533 --> 01:16:13.456 

to ja traktuję, że to jest zajęcie pasa drogowego i nie 

mam, 

 

01:16:14.176 --> 01:16:17.319 

powiem bardzo kolokwialnie, nie mam bladego 

pojęcia, 

 

01:16:17.359 --> 01:16:22.784 

dlaczego Zarząd Dróg Wojewódzkich, mimo że 

rozmawiał o tym, 

 

01:16:22.804 --> 01:16:25.906 

mimo że wie, mimo to też część z Państwa 

zakładam, 

 

01:16:25.966 --> 01:16:28.689 

że wie, że na ten ostatni obiekt, 

 

01:16:29.069 --> 01:16:32.392 

a właściwie na właściciela tego ostatniego obiektu 

nałożono karę 

 

01:16:32.412 --> 01:16:34.914 

w wysokości kilkudziesięciu tysięcy zł, 

 

01:16:35.723 --> 01:16:36.904 

no jest to nieskuteczne. 

 

01:16:36.964 --> 01:16:40.987 

I ja naprawdę nie widzę możliwości prawnych, 

 

01:16:41.027 --> 01:16:43.168 

żeby gmina mogła wykonać coś więcej. 

 

01:16:44.729 --> 01:16:48.091 

Również w kontekście naszego kontaktu z nadzorem 

budowlanym, 

 

01:16:48.111 --> 01:16:51.253 

bo taki też był, bo to nie jest wyłącznie poprzez 

właściciela 

 

01:16:51.293 --> 01:16:53.635 

i zarządcę drogi, ale również poprzez służby, 

 

01:16:53.655 --> 01:16:58.278 

które zajmują się, powiedzmy, zabezpieczeniem 

bezpieczeństwa, 

 

01:16:58.338 --> 01:17:01.440 

bo też o tym mówimy. 

 

01:17:01.480 --> 01:17:03.382 

Nie mogę powiedzieć więcej, też niektórych, 

 

01:17:03.402 --> 01:17:05.103 

wybaczcie Państwo, rzeczy, nie mogę powiedzieć, 

 

01:17:06.965 --> 01:17:11.670 

ale naprawdę skuteczność działania tych służb jest, 

 

01:17:11.691 --> 01:17:13.593 

jaka jest. To widzicie. 

 

01:17:13.613 --> 01:17:16.456 

Natomiast to jest oczywiste, że dopóki właściciel nie 

będzie 

 

01:17:16.516 --> 01:17:20.101 

zainteresowany, bądź nie będzie miał realnego 

pomysłu na to, 

 

01:17:20.161 --> 01:17:21.443 

żeby to zmienić, to wydaje mi się, 

 

01:17:21.483 --> 01:17:23.866 

że będzie to niestety nieskuteczne. 

 

01:17:24.546 --> 01:17:28.470 

Zresztą na Państwa prośbę, jeśli dobrze pamiętam 

Pana Bernarda nawet 

 

01:17:28.510 --> 01:17:33.074 

wniosek, występowaliśmy też do dróg 

wojewódzkich o zmianę położenia 

 

01:17:33.114 --> 01:17:34.956 

przejścia. Nie wyrażono na to zgody. 

 

01:17:34.976 --> 01:17:36.597 

To też Państwo zakładam, że wiecie. 

 

01:17:37.518 --> 01:17:41.582 

Trafiła odpowiedź negatywna, że nie zostanie tam 

przesunięte 

 

01:17:41.622 --> 01:17:44.144 

przejście, co też było sygnalizowane. 
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01:17:44.164 --> 01:17:46.726 

Jest to dla nas tak naprawdę lokalnie kłopot. 

 

01:17:46.746 --> 01:17:49.429 

Ja rozumiem, że ci zarządzający bywają tu rzadziej, 

 

01:17:50.269 --> 01:17:52.252 

ale generalnie to nie jest tak, 

 

01:17:52.292 --> 01:17:56.316 

że my się nie odzywamy, czy też nawet nie piszemy 

 

01:17:56.456 --> 01:17:59.720 

do odpowiedzialnych. 

 

01:17:59.760 --> 01:18:02.964 

Tylko tyle, że to jest występowanie, a po drugiej 

stronie nie widzimy 

 

01:18:03.024 --> 01:18:04.165 

konkretnego działania. 

 

01:18:04.225 --> 01:18:07.369 

Wiecie Państwo z jakich powodów formalno-

prawnych my działań wprost 

 

01:18:07.409 --> 01:18:09.391 

podejmie podjąć nie możemy jako gmina. 

 

01:18:15.814 --> 01:18:18.237 

- Dziękuję. Nie widzę więcej zgłoszeń w tym 

punkcie. 

 

01:18:18.257 --> 01:18:20.660 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

01:18:20.700 --> 01:18:24.845 

Wysoka Rado stwierdzam, że porządek obrad 

dzisiejszej sesji został 

 

01:18:24.905 --> 01:18:25.987 

zrealizowany. 

 

01:18:26.027 --> 01:18:29.230 

Zamykam XII sesję Rady Miejskiej w Sulechowie IX 

kadencji. 

 

01:18:29.291 --> 01:18:30.640 

Dziękuję bardzo. 


